
(Mef) Prav neverjetno je, kako vsak od nas 
stvari vidi po svoje. Lahko stojimo na istem 
mestu, gledamo v isti smeri isti prizor in vendar 
vidimo vsak po svoje. Lep primer je zgornja 
fotografija, ki ponuja celo vrsto različnih 
pogledov na del naše občine. Eni vidijo dokaj 
urejeno novo naselje, ki bi zmoglo še nekaj 
novih gradbišč, drugi vidijo ad hoc grajeno 
naselje, ki že duši samo sebe, tretji vidijo 
Jagodje kot samostojno občino, četrtim pa se zdi, 
daje Jagodje pravzaprav bližje Piranu kot Izoli. 
Podobno kot z Jagodjem je tudi z oblikovanjem 
strateškega sveta za usmerjanje projekta 
prostorske strategije in prostorskega reda občine 
Izola, ki so ga mnogi razumeli kot organ, ki bo 
ob zastopanju najširših javnih interesov poskrbel 
za racionalno izrabo izolskega prostora. Prav zato 
so se na zadnji seji izolskega občinskega sveta 
nekajkrat vprašali, čemu sploh potrebujemo 

takšen organ, če bomo 
že pred tem sprejeli 
toliko zazidalnih načrtov 
in pozidali toliko 
izolskega teritorija, da
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pravzaprav ne bo več o čem odločati in strateško 
razmišljati.
Pa so se oglasili tisti, ki so se za usodo 
nekaterih delov izolskega zemljišča zbali pred 
nekaj meseci in s pomočjo občinskega sveta 
dosegli moratorij na posege v določene dele 
izolskega prostora, - ter oporekali takšnemu 
razmišljanju, češ da se strateški svet ne bo 
ukvarjal z vsako gradnjo. Seveda so dobili 
takojšen odgovor, da je bil njihov strah pred 
vsesplošno pozidavo Izole utemeljen zato, ker so 
na oblasti, strah tistih, ki so v opoziciji pa ni nič 
vreden in je pravzaprav neracionalen.
Zato se bo čez leto ali dve pogled na izolski 
amfiteater vsakemu zdel drugačen. Eni bodo ob 
pogledu na nova naselja pod bolnico, na Šaredu 
in v Jagodju rekli, da zelenih Šavrinov ni več, 
drugi pa bodo rekli, da je še precej praznega 
prostora, ki bi se ga dalo pozidati.
Tako je pač z očmi in z možgani. Če ne 
verjamete si še enkrat dobro poglejte zgornjo 
fotografijo in videli boste, da nič ni tako, kot je 
videti. Vse so sanje, bi rekli tisti iz Stoparskega 
vodnika po vesolju.
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KOLEDAR
Ne vem kaj je narobe 
s tem mojim aparatom. 
Morda je krivo to 

_ da ga imam :a vratom.
Če bi drlal ga v roki 

jjaSri bi delal lepše slike
namesto tihoiitij 
bi slikal iive like.
Morda bi si zaslužil 
tudi prvi honorar, 
in bi lahko najel modele 
za pravi koledar.
Prave izolske modele 
stare, grde in debele, 
v okras, kot del pohištva 
na prazni steni uredništva.

KOLESARSKA TRANSVERZALA

Izola postaja pravo kolesarsko mesto. Kolo je vse 
bolj priljubljeno prevozno sredstvo domačinov, 
čeprav nimamo niti ene prave kolesarske poti, z 
izjemo nekdanje železniške proge, ki je postala 
kolesarska rekreacijska pot Parencana. Morska 
kolsarska transverzala pa je pri nas popolna 
novost. In, če pogled ne vara, vseeno obstaja.

AVTO CENTER Avto Center Jereb, Izola 
vwww.a-jereb »I

Izdelki
za zdravo življenje
(Hotel Delfin - vhod s parkirišča) 

URNIK
ponedeljek, torek, 
četrtek, petek: 8.30-15.00 

sreda: 8.30-17.00 
sobota: 8.30-12.00



PTTs NOT DEAD
To je rubrika v kateri bralci Mandrača izražajo svoja stališča ali javno 
predstavljajo mnenja do določenih javnih problemov, ki so že bili ali 
niso bili predstavljali v časopisu. V tej rubriki ne objavljamo pisem, ki 
imajo značaj osebnega oziroma so namenjena polemiki z drugimi mediji. 
Sicer pa si uredništvo pridržuje pravico, da po lastni presoji objavi, 
skrajša ali (brez posega v vsebino) korigira posamezne dopise, ki morajo 
imeti navedenega avtorja. Uredništvo se z avtorjem lahko dogovori, da 
njegovega imena ne objavi v celoti.

CENTER ZA SOCIALNO DELO II.
Očitno je naš članek o problematiki Centra za socialno delo zadel 
v jedro, kajti to, da so naše navedbe bile neresnične, je v 
obrambi najlažje reči. Nekako se moraš zagovarjati, čeprav do te 
mere, da družino označiš kot lažnivo. Zelo podlo. Le zakaj neki 
bi lagali? To ni bil naš namen. Če bi bilo vse lepo in prav, 
našega članka sploh ne bi bilo, mogoče kakšna pohvala, ki pa je 
žal ne moremo izreči in še enkrat poudarjamo. VSE KAR SMO 
NAPISALI, JE RESNIČNO.
Tudi izrečene besede direktorice, ki so našo mamo zelo prizadele. 
Močno upamo, da so v članku Centra za socialno delo pomešani 
tudi drugi problemi in težave, kajti mi nismo od vas nikoli 
zahtevali 24-urnega servisa (zagotovili ste nam 3 ure/dan, kar se 
je po 3 dneh izkazalo, da niti za to niste usposobljeni) in nikoli 
nismo imeli namena prelagati odgovornosti imeti očeta doma, na 
vaša ramena. Mi smo od vas pričakovali samo nego odeta, 
umivanje in previjanje. Razumete ?!? V nekaj kar ne delate, vas 
ne moremo prisiliti.
Lahko vam je jasno, da smo se v petih mesecih, ko je bil oče v 
treh različnih bolnišnicah in krajih, še kako dobro morali 
organizirati in znajti glede njegovih premestitev, obiskov, posveti z 
zdravniki in fizioterapevti.
Lepo pa bi bilo, da bi nam negovalke v nedeljo povedale, da 
naslednji dan ne bodo več prišle in mi bi se drugače organizirali. 
Ne, prišli ste, povedali svoje in odšli. To, da je oče še umazan in 
neprevit od prejšnjega dne, vam verjetno niti na misel ni prišlo. 
Saj lahko takšen počaka do popoldne, ko se njegovi otroci vrnejo 
iz služb, da ga previjejo. Po besedah direktorice je seveda skrb za 
onemogle in bolne starše v prvi vrsti naloga in zakonska 
obveznost otrok. To je nam zelo jasno. Lahko ste prepričani, da 
smo že mnogo naredili in še bomo. Imamo srce in čut.
Če vam bo lažje, lahko spet pišete in na dolgo naštevate kakšne 
storitve zagotavljate, vendar ne zavajati spet javnosti, da so naše 
navedbe neresničine, kajti spet je vse napisano resnično. Resnica 
pa boli. In upamo, da ne bomo imeli spet kakšnega novega 
povoda pisati v časopis.

Družina Rožac, Izola

Društvo upokojencev jagodje Dobrava
Spremeba umika pohodništva iz jagodja
Zadnji dve soboti je bila udeležba pohodnikov skromnejša,kar 
smo pripisovali jeseni, ki je najbogatejši letni čas, ko je veliko 
dela s spravilom dobrot, darilom narave. V Istri smo s trgatvijo 
v glavnem opravili in se lahko ponovno pridružimo pohodnikom. 
Jesen pa prinese še eno spremembo, krajše dneve. Odločili smo 
se za spremembo urnika in sicer: zbori bodo vsako soboto ob 9. 
uri pri trgovini Merkator v Jagodju. To soboto imamo možnost 
skrajšati pohod in druženje nadaljevati na balinišču v Jagodju pri 
Gostišču Jasna in se malo poskusiti v balinanju. Vabljeni

Društvo upokojencev Jagodje Dobrava

I. DNEVA KMETIJSTVA SLOVENSKE 
ISTRE, KRASA IN BRKINOV
Mestna občina Koper v izvedbi Zavoda Triumf prireja L Dneva 
kmetijstva Slovenske Istre, Krasa In Brkinov, ki se bosta zgodila v 
prostorih dvorane Bonifika in poleg nje (8. oktobra) in 9. oktobra 
v Taverni v Kopru. Tovrstna prireditev je prva in edina na tem 
območju in bo v prihodnje predstavljala pomembno možnost 
predstavitve in promocije vseh panog kmetijstva naše.
V soboto bo poleg dvorane potekala državna razstava drobnice, 
prikaz kopitarjev ter kmetijske mehanizacije. V dvorani Bonifika 
in v Taverni bodo predstavitve in razstave sadja, zelenjave, razne 
degustacije (sira, medu vina, oljčnega olja, pršuta, tartufov...), 
okrogle mize, predavanja, spoznati bo možno domačo kulinariko, 
kmetijske pridelke, kmečka opravila in običaje ter uživati v parku 
okrasnega vrtnarstva in še veliko drugih aktivnosti. Kočija bo vse 
ljubitelje tovrstne vožnje popeljala po ulicah Kopra. Celoten 
program bo popestren s celodnevnim kulturno - glasbenim in 
otroškim programom z
vrhuncema večera ob glasbi Modrega vala in Primorskih fantov.
L Dneva kmetijstva Slovenske Istre, Krasa In Brkinov se bosta 
pričela v soboto 8. oktobra 2005 ob 8. uri, s svečano otvoritvijo 
ob 9. uri v dvorani Bonifika. Posebej pa bosta zaznamovana s 
proslavo ob 50. obletnici Obalnega čebelarskega društva in z 10. 
Državnim prvenstvom v striženju ovac.
Izjemoma bo na sobotni dan prireditve koprska tržnica preseljena 
na prizorišče prireditve na ploščad ob dvorani Bonifika.
Podroben program in dodatne informacije lahko najdete na: 
www.zavod-triumf.si

ČE IMATE TEŽAVE Z UČENJEM
Bravo, društvo za pomoč otrokom in mladostnikom s specifičnimi 
učnimi težavami vabi na prvo srečanje podružnice Društva 
BRAVO za obalne občine, ki bo V četrtek, 06,10,2005 ob 18. uri
V prostorih Centra za korekcijo sluha in govora Portorož, Sončna 
pot14a
Na dnevnem redu je Formalna ustanovitev podružnice Društva 
BRAVO na obali, Predstavitev dejavnosti društva, predstavitev 
programa dela podružnice Društva Bravo na obali v šolskem letu 
2005-2006 in predavanje gostje Ann Clement Morrison iz ZDA. 
Pridružite se nam,

Za društvo BRAVO, Darka Čuček Gerbec

OBVLADAJTE SEBE IN DRUGE
Septembra so ponovno pričeli z aktivnostmi v Podjetniškem 
zdravstveno-rekreacijskem centru v Strunjanu. Prostori centra so v 
L nadstropju Hotela Svoboda Krka Zdravilišče Strunjan.
Tokrat vabijo vse člane društva in ostale, ki jih želijo spoznati, da 
jih obiščete, v soboto dne 8. oktobra ob 18.00 uri na 
predstavitev metode obvladovanja sebe in drugih.
Podjetje za izobraževanje Vrem d.o.o. bo predstavilo svojo 
ponudbo delavnic in izobraževanj, s katerimi si lahko sami veliko 
pomagamo, obvladamo sebe ter ob tem ugodno vplivamo na 
druge.
Vse , ki želite narediti za lastno zdravje in dobro počutje malo 
več, vabijo, da jih obiščete, v sobotah v »centru« v Strunjanu. 
Dodatne informacije dobite na tel. št.: 041 836 011 in 041 317 
956.

Smučanje
Priprave na zimo so že stekle
Smučarski klub Izola sporoča, da so uradne ure vsak četrtek od 
17. do 19. ure v prostorih kulturnega doma v Izoli, vhod iz 
Bazoviške ulice 4.
Prejeli boste programe za sezono 2005/2006 in še malo bomo 
poklepetali o smučanju. Vabljeni!
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Seja OS Izola

OB BOLNICI BO NASELIE, POD BOLNICO BO OTOK
Tudi četrtkova redna seja občinskega sveta je postregla z I 
znanim scenarijem. Največ razprave je bilo spet v zvezi z 
dnevnim redom seje občinskega sveta, ko pa je nenačelna 
koalicija, ki ima večino v izolskem občinskem svetu dnevni, 
red »spravila skozi« je bilo vse veliko lažje.
Nekateri občinski svetniki so namreč predlagali umik kar nekaj 
točk dnevnega reda, posebej negotovo pa je bilo glasovanje v 
zvezi z gradnjo otoka pred Izolo, urejanjem, pozidavo ob bolnici 
in delno tudi glede sprejemanja prostorskih dokumentov za 
Polimer in Opremo. V prvih dveh primerih so svetniki glasovali 
11:8 oziroma 12:7, le malo bolje pa v drugih dveh primerih.
Po takšnem, dokaj burnem uvodu se je razprava vendarle pričela _ 
a je bilo bolj ali manj jasno, kakšni bodo rezultati glasovanja. V 5? 
primeru Polimerja in Opreme so strokovne službe pojasnile, da 
gre dejansko za dokumente, ki so bili že temeljito predebatirani 
in usklajeni na vseh ravneh zato ne bi bilo smiselno zdaj 
zahtevati njihov umik, saj bi s tem povzročili kar nekaj težav 
najemnikom. Lastniki poslovnih prostorov v Opremi ne bi mogli 
urejati območja kot so se skupno dogovorili, reševalna postaja bi 
imela težave z gradnjo dovoznih cest, to pa bi ustavilo tudi 
predvideno gradnjo multimedijskega centra na območju Polimerja.
ZAKAJ SPLOH HITIMO?
»Kaj sploh delamo oziroma, kam tako hitimo?« Tako so se ror 
spraševali nekateri občinski svetniki, med drugim Silvano Sau in ' . - 
Gianfranco Siljan (Italj. Skupnost), Aleš Bohinec (ZZP),
Marlon Kovačič (NSi), Alojz Padar (SDS) in še nekateri, ki so 
opozarjali na to, da je v postopku imenovanje Strateški svet za pripravo 
prostorskih dokumentov v občini občina pa že pred tem hiti s sprejemanjem 
dokumentov, ki bodo zagotovo bistveno posegli v naš prostor. Zastavljali so 
vprašanja kot: Zakaj v primeru pozidave območja ob bolnici prehitevamo 
morebitne njihove načrte, zakaj potrebujemo individualno gradnjo ravno tam, 
zakaj takšna naglica, če občina od tega nima nič, saj nima v lasti niti metra 
zemljišča, ki bo pozidano itd.
Predsedujoči Branko Simonovič je skušal pojasniti potrebo sprejemanja tega 
dokumenta in je med drugim omenil, da bo na ta način Bolnica prišla do 
denarja za poravnanje svojih dolgov. Pa je dr. Gasparini povedal, da bo 
denar tako ali tako končal v Ministrstvu, Kovačiča pa je zanimalo, če bo s 
tem denarjem bolnica poravnala dolg do občine. Ker je bilo jasno, da stališč 
ne bodo približali se je zgodilo glasovanje, ki ga je spremljala še okvara na 
glasovalni napravi, končno pa so se odločili za glasovanje s poimenskim 
izjavljanjem. Za pozidavo območja ob bolnici so tako glasovali Domio, 
Moljk, Gobbo, Radojevič, Motoh, Moralo (SD), Gasparini, Franca (LDS), 
Simonovič, Juriševič (DeSUS). Proti so glasovali Sau, Siljan (Italj. Skupnost), 
Kaligarič (LDS), Bohinec (ZZP), Marlon (NSi), Padar (SDS), Ferle (Mojca). 
Glasovanja so se vzdržali Komljanec, Mulec, Hrovatin (LDS), Brezavšček, 
Ružnič (Mladi za Izolo). Ker vzdržani od glasovanja ne štejejo je predlog 
podprlo 10 svetnikov, osem pa jih je bilo proti.
Nekateri so na seji imeli pomisleke v zvezi z glasovanjem predsedujočega, 
ki je glasoval za pozidavo, ob tem pa so omenjali konflik interesov, češ da 
je eden od lastnikov zemljišč, ki bodo na ta način seveda postala bistveno 
dražja kot doslej. Branko Simonovič je takšne namige odločno ovrgel in 
povedal, da je prepričan, da je ravnal v skladu z zakoni in moralo.

Zadnja vest:
Rokomet-1.SRL-ženske
ŽRK lzola:ŽRK Celje-Celjske mesnine 20:31 (9:151

«C^>v

Belo označena območja bodo ali so že urejana pred imenovanjem Strateškega 
sveta. Bo članom tega najširšega organa ostalo še kaj dela?

OTOK NAJVERJETNEJE BO
Po precej burni razpravi so svetniki z dvanajstimi glasovi za in sedmimi 
proti sprejeli tudi sklep o pobudi za izdelavo državnega lokacijskega 
načrta za objekt v morju, tako imenovani izolski otok Viližan. Zgradila 
naj bi ga država in to kar z izkopanim materialom iz predora Markovec, 
skozi katerega bo potekala hitra cesta med Koprom in Izolo. Razprava o 
gradnji otoka je bila precej pestra, predvsem zato, ker nihče ni vedel 
odgovorov na vprašanja, kakšen bo otok, kdo ga bo gradil, kakšne 
programe bo ponudil, kako bo vplival na okolje in podobno.
Občinska urbanistka Jana Gojanovič Purger je pojasnila, da je pobuda le 
formalen postopek. Odgovore na številna vprašanja, ki se porajajo ob otoku, 
bodo po njenih zagotovilih dale analize, ki jih mora država še pripraviti, jih 
predstaviti na prostorskih konferencah, javnih obravnavah,... Strah, da Izolani 
ne bomo vedeli, kakšen otok naj bi se zgradil in kakšen bo njegov vpliv na 
okolje, je po njenem zato povsem odveč.
Svetniki so nato izglasovali, da otok v Izoli načeloma bo. Pred izvedbo 
natančnejši analiz za zdaj velja, da mora biti objekt v morju vsaj 80 metrov 
odmaknjen od obale. Izogniti se mora varovanemu območju arheološke 
dediščine in omogočiti poglede z obalne promenade na mesto Izolo. Otok je 
treba zgraditi s čistim kamnitim materialom, proti severnem delu pa naj bi bil 
zavarovan z valobranom. Na njem bi lahko uredili športno-rekreacijske in 
zelene površine ter pristan za pristajanje manjših plovil in javnega 
pomorskega prometa. Otok naj bi bil s kopnim povezan s pomolom.

Pred natančno definicijo velikosti in oblike otoka, načinom gradnje in odmika 
od obale pa je treba po mnenju urbanistke Purgerjeve izdelati študijo 
fizikalnih značilnosti morskega okolja z modelnim preizkusom in opraviti še 
vrsto drugih raziskav. Ob tem je veliko vprašanje, ali bodo vse raziskave 
narejene do začetka gradnje predora Markovec in ali bi material iz predora 
(lapor) dejansko ustrezal za gradnjo otoka.
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Koordinacija županov

KIE BO PREHOSPITALNA ENOTA, CE SPLOH BO
Na torkovi redni koordinaciji županov treh obalnih občin 
Izole, Kopra in Pirana (prisotna je bila sicer le izolska 
županja, iz Pirana in Kopra pa sta prišla podžupana) 
soimeli kaj delati, saj so imeli na programu kar 14 točk 
dnevnega reda. Toda, dolga seja je največ časa namenila trem 
vprašanjem: čistilni napravi, varni hiši in novi reševalni 
postaji v Izoli.

SKUPNA ČISTILNA NAPRAVA
Kot je na tiskovni konferenci povedala županja Breda Pečan 
ugotavljajo, da še lovijo datume, ki so si jih zastavili pred 
dobrim letom dni in so pomembni tudi pri pridobivanju sredstev 
evropske skupnosti. Projekt je sicer razdeljen na dva dela: na 
piransko čistilno napravo in na skupno čistilno napravo 
Kopra in Izole. Ponudbe za izvajalce projekta za Koper in Izolo 
bodo odprli 8. novembra, za Piran pa 15. novembra. Že pred tem 
bodo organizirali ogled tras za zainteresirane udeležence razpisa, 
projektiranje naj bi se začelo januarja, celotna investicija pa je 
»težka« nekaj več kot 5 milijard tolarjev. Od tega bo treba za 
piransko čistilno napravo odšteti 1.230 milijonov, skoraj 4 
milijarde pa za Izolo in Koper.
O tem, kaj se bo zgodilo, če bodo zaradi kakršnihkoli razlogov 
zamujali (naprimer zaradi pritožb na izid razpisa) raje niti ne 
razmišljajo, saj so termini napeti "do konca”.

VARNA HIŠA
V zvezi s projektom Vama hiša v slovenski Istri so se na 
koordinaciji odločili, da bodo objekt, ki je sicer zdaj v lasti 
Ministrstva za delo, obnovili v celoti. Z deli bodo začeli že pred 
poletjem, saj nameravajo projekt zaključiti jeseni prihodnje leto. 
Izbirali so med popravilom in rekonstrukcijo, ter se odločili za 
slednje. Ob tem so se predstavniki občin Izola, Piran in Koper 
tudi dogovorili, da bodo v ta namen v proračun vsake od občin 
za prihodnje leto predvideli po 20 milijonov tolarjev.

REŠEVALNA POSTAJA
Že res, da se župani treh občin med seboj dogovarjajo a 
opaziti je tudi, da mimogrede vsak nekaj postori tudi sam in 
razmišlja po svoje. To se je pokazalo v primeru gradnje 
reševalne postaje v Izoli, kjer je predvidena tudi lokacija za 
prehospitalno enoto, vendar pa enako lokacijo v sklopu 
novega zdravstvenega doma načrtujejo tudi v Kopru.
Glede gradnje nove reševalne postaje v Izoli so na koordinaciji 
ugotovili, da je ministrstvo za zdravje projekt v celoti, vključno s 
predlogom za prehospitalno enoto v Izoli, potrdilo. Finančna 
konstrukcija projekta, vrednega 155 milijonov tolarjev, predvideva 
30 milijard tolarjev s strani koprske in piranske občine, 41 
milijard tolarjev s strani ministrstva za zdravje, ostalo pa s strani 
občine Izola.

triglav
ZAVAROVALNICA TRIGLAV, D.D.

OBMOČNA ENOTA KOPER

Obiščite nas v Izoli v prostorih 
Pošte Slovenije-Cankarjev drevored i

KER ŽIVLJENJE POTREBUJE VARNOST!

Z deli bodo začeli že konec meseca, do junija prihodnjega leta pa 
nameravajo projekt zaključiti.
Glede same lokacije prehospitalne enote pa ni še nič dorečenega. 
Župani pravijo, da je doslej premalo sodelovala tudi stroka, zato 
so zdaj naročili predstavnikom zdravstvenih domov, naj tudi oni 
pripravijo strokovne osnove za določitev lokacije. Ob tem pa je 
javnost še izvedela, da bo Prehospitalna enota, ki zdaj domuje 
ob izolski bolnici, kmalu delala le še 12 ur na dan, saj 
Ministrstvo za zdravje ne financira njenega delovanja v 
dogovorjeni meri, Zdravstveni dom Koper pa tudi ne more več 
pokrivati nastale izgube. Na tiskovni konferenci smo slišali še 
predlog izolske županje, da so občine pripravljene prevzeti 
financiranje prehospitalne enote, vendar le, če bo Ministrstvo 
prevzelo plačevanje obveznega zdravstvenega zavarovanja za 
brezposelne osebe, kar morajo zdaj zagotavljati občine.

21 LOKACIJ ZA ODLAGALIŠČE NA PRIMORSKEM
Svet konzorcija za izvajanje skupnega projekta za
gospodarjenje z odpadki na območju južne Primorske 
(GOJUP) je na torkovi seji potrdil rezultate študije, ki v regiji 
določajo 21 lokacij, z vidika naravnih danosti najprimernejših 
za odlaganje ostankov komunalnih odpadkov po njihovi
obdelavi. "Sledilo bo preverjanje izbranih lokacij z družbenega 
vidika," je povedala predstavnica za odnose z javnostmi konzorcija 
GOJUPDarinka Drapal.
V študiji so izvajalci iz Geološkega zavoda Slovenije preučili 
celotno območje južne Primorske z namenom ugotoviti najbolj 
optimalne lokacije za odlaganje preostanka komunalnih odpadkov 
po njihovi obdelavi in reciklaži, kar predstavlja okoli polovico 
vseh nastalih komunalnih odpadkov v regiji, je pojasnila
Drapalova. V študiji je 21 lokacij določenih na podlagi
optimalnih naravnih danosti; med njimi geoloških, hidroloških, 
infrastrukturnih. Člani konzorcija GOJUP, v katerega je 
vključenih osmem južnoprimorskih občin (Koper, Izola, Piran, 
Ilirska Bistrica, Divača, Sežana, Komen, Hrpelje-Kozina), so s 
potrditvijo rezultatov raziskave dali zeleno luč nadaljnjim
raziskavam, ki bodo vključevale preverjanje 21 lokacij z 
družbenega vidika.
Lokacije bodo najprej predstavili lokalnim oblastem vsake občine, 
nato pa v obliki delavnic še lokalnemu prebivalstvu. Na podlagi 
sprejemljivosti lokacij z družbenega vidika bodo z vzpostavitvijo 
lokalnega partnerstva do konca letošnjega leta izbrali tri ali štiri 
končne lokacije, je pojasnila Drapalova.
"Odlagališča v Kopru, Sežani, Izoli, Piranu in Ilirski Bistrici bodo 
na ta način preverjena, na podlagi izpolnjevanja kriterijev pa bodo 
dovoljenje za podaljšanje obratovanja dobila dva ali tri 
odlagališča," domneva Bernarda Podlipnik z ministrstva za okolje 
in prostor. (Sta)



Ribiči in Evropa

EVROPA NE LOČI MEDITERANA OD BALTIKA
Od sobote do ponedeljka sta bila v Sloveniji na delovnem obisku 
predsednik združenja sredozemskih profesionalnih ribičev 
Medisamak, Mourad Kahoul in generalna sekretarka združenja 
Francisca Martinez. Združenje Medisamakje dokaj mlada 
ustanova, stara vsega dve leti, s strani Evropske komisijepa ima 
mandat, da koordinira delo in stališča sredozemskih morskih 
ribičev v sooblikovanju skupne ribiške politike Evropske unije. 
Slovenski morski ribiči so se v združenje Medisamak vključili 
spomladi 2005 v Palermu, hkrati s hrvaškimi gospodarskimi 
ribiči.
Na ribiški ladji Jež, ob glavnem izolskem pomolu, so v soboto 
dopoldne gosta sprejeli predstavniki vseh treh občin, izolska županja 
Breda Pečan, podžupan mestne občine Koper,. Igor Colja in 
podžupan občine Piran Drago Žerjal, prišli pa so tudi predstavniki 
ribičev in seveda novinarji. Snežana Levstik, vodja Ribiške pisarne, 
ki je tudi pripravila ta obisk, je povedala, da želijo na ta način z 
razmerami v slovenskem ribištvu seznaniti ljudi, ki neposredno 
pripadajo sektorju ribištva. ," je pojasnila Levstikova. Poleg funkcij v 
združenju Medisamak je Kahoul tako tudi predstavnik pete generacije 
ribičev v družini in obenem podžupan Marseilla, Martinezova pa že 
12 let dela v ribištvu, zato z razumevanjem problematike slovenskih 
ribičev ne bosta imela posebnih težav. To je omenila tudi zato, ker v 
Evropski komisiji sredozemski ribiči velikokrat ne najdejo 
sogovornikov, saj nekateri še danes ne razlikujejo ribolova na 
Atlantiku od tistega v Sredozemlju. Prav zato je združenje 
Medisamak še toliko
pomembnejše, saj gre za 
doseganje specifičnih interesov 
sredozemskih ribičev
znotraj evropske skupnosti, kjer 
marsikdaj sprejemajo usmeritve in 
odločitve brez upoštevanja 
specifik posameznih dežel ali 
regij.
Prav na pobudo predstavnikov 
Medisamaka je septembra Svet 
EU za kmetijstvo in ribištvo za 
tri mesece odložil sprejetje nove 
mediteranske uredbe, ki v prvi 
verziji gotovo ni sprejemljiva za 
ribiče Mediterana. V teh treh 
mesecih morajo nasprotniki 
uredbe argumentirati svoje 
nasprotovanje.

Revita vam podarja 
enkratno brezplačno 
"AQUA DETOX" terapijo.
• Zberite račune iz Revite v skupni vrednosti 15.000 SIT in 

podarili vam bomo terapijo na aparatu AQUA DETOX.
• Akcija poteka do 15. novembra letos.

V sodobnem času smo podvrženi nenehnemu vplivu škodljivih snovi iz 
okolja in iz nenaravne prehrane. AQUA DETOX je aparat z 
medicinskim certifikatom, ki spodbuja telo, da te nenaravne snovi in 
toksine učinkovito izloča in se tako samo razstruplja. S tem bistveno 
pripomoremo k boljšemu počutju in zmanjšamo možnost obolevanja. 
Terapije izvaja Mojca Pavčič-Bukovšek s.p., Jagodje 36a.

UGOTOVITE, kaj vse lahko storite za svoje zdravje. Obiščite nas.

Izdelki za zdravo življenje
Tel.: 64 - 040 ■ 64

Uredba, ki ureja skupno ribiško politiko za Sredozemlje glede 
tehničnih specifik v ribištvu, naj bi sicer skoraj v celoti upoštevala 
nacionalne posebnosti slovenskega ribištva, vendar pa so se 
predstavniki slovenskih ribičev po' posvetovanju z italijanskimi in 
francoskimi odločili, da je trenutno neprimeren čas za sprejem 
uredbe, med drugim tudizaradi visokih cen goriv.
Po sprejemu in uvodni tiskovni konferenci so domačini gostom 
razkazali ribiška pristanišča vseh treh obalnih mest. Gostom seveda ni 
bilo težko ugotoviti, da se ribolov v teh sicer ribiško tradicionalnih 
krajih nahaja v težki krizi. Ladjevje ribiške flote ima v povprečju 
40 let, ni primerne infrastrukture za izkrcavanje ulova, nimamo 
nikakršnega središča ali ustanove za izobraževanje in uvajanje v 
ribiški poklic, da o nujnosti posodobitve zasebnih ribiških ladij 
niti ne govorimo. Poseben problem je seveda status ribičev. Glede 
na splošne težave ribištva pa so ugotavljali, da bi, ob trenutni 
svetovni naftni krizi, morali odpreti izključno ribiško bencinsko 
črpalko, kjer bi lahko ribiči dobili gorivo po znižani ceni.
Kot so zapisali v posebni izjavi po končanem obisku bo Medisamak 
zdaj organiziral nekaj srečanj, kjer se bo razpravljalo predvsem o 
potrebi po boljšem pretoku podatkov med državami članicami 
Evropske Unije, saj je prav Evropski sklad za ribištvo možna rešitev 
marsikaterega problema slovenskih ribičev. Kot pravi predsednik 
Kahoul bi morala EU poskrbeti za enake delovne razmere pri vseh 
njenih članicah, neglede na velikosti države iz katere prihajajo. 
Predstavniki slovenskega ribištva so tudi opomnili predsednika 
Mourata Kahoula na nevarnost takoimenovane črne plime, saj je 
slovenska obala zaradi svojih geografskih značilnosti in bližine 
ladijskih poti, toliko bolj podvržena nevarnim izlivom naftnih 
derivatov iz mimoidočih tankerjev, kar lahko povzroči pravo ekološko 
katastrofo. Zato od pristojnih evropskih organov pričakujejo, da bodo 
čimprej izdali vsaj preventivni načrt za rešitev tega perečega 
problema, seveda pa tudi tokrat niso mogli mimo želje, da bi se 
čimprej našla rešitev obmejne problematike s sosedo Hrvaško. 
(D.M.)

AMBASADOR PRIPELJAL FILME
V torek, 4. oktobra eo v izolskem Art kinu f 
Odeon zavrteli prvega iz serije nizozemskih ; 
filmov iz takoimenovanega Bilateralneg 
fokusa Nizozemska in Slovenija. 
Otvoritvenega večera se je udeležil tudi 
ambasador Nizozemske v Sloveniji, Johan 
Groffen, ki je ob sprejemu, ki sta ga 
pripravila županja Breda Pečan in direktor 
Centra za kulturo, Vojko Vojvoda, povedal, 
da gre za pomembno obliko spoznavanja 
dveh dežel. Nizozemska filmska produkcija J 
je sicer znana predvsem po izvrstnih 
dokumentarcih, zadnja leta pa se tudi pri : 
njih uveljavlja sodobni evropski filmski 
slog. Gostovanje filmov po kinematografih 
Art mreže je seveda plačala kraljevina 
Nizotemska.
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Generacijsko srečanje

TEDEN OTROKA NAPOVE TEDEN STAREIŠIH OBČANOV
Smo sredi 41. slovenskega tedna otroka s katerim želimo letos 
predvsem opozoriti na položaj otrok v Sloveniji ter na ustvarjanje 
pogojev za uresničevanje njihovih temeljnih pravic, zapisanih v 
Konvenciji o otrokovih pravicah
"Socialne razlike se v Sloveniji poglabljajo in posledice tega čutijo tudi 
otroci. Medtem ko imajo otroci premožnejših staršev več možnosti za 
razvoj in uresničevanje svojih interesov ter zadovoljevanje razvojnih 
potreb, so mnogi s socialnega roba za to prikrajšani," je v poslanici ob 
Tednu otroka povedal mag. Franc Hočevar, predsednik Zveze prijateljev 
mladine Slovenije (ZPMS). Dodal je še, da bi morala država storiti vse, 
da zagotovi enake možnosti dostopa do interesnih dejavnosti in bogatejših 
oblik preživljanja prostega časa ter tudi do šolanja otrok ne glede na 
socialni izvor staršev.
Opozoril pa je tudi, da so otroci, ki ne pripadajo večinskemu, slovenskemu 
narodu, večkrat zasramovani zaradi svojega imena ali narodnostne 
pripadnosti. Pogosto doživljajo različne oblike psihološkega nasilja. 
Država bi morala okrepiti svoja prizadevanja za odpravo tovrstne 
nestrpnosti in negativnih stereotipov.
Otroci naj bi dobili tudi dobro, kakovostno znanje o najpomembnejših 
verstvih sveta in se naučili spoštovati tako neverujoče kakor tudi 
pripadnike različnih verskih skupnosti.

ZVEZDICE SPET SIJEJO
Društvo prijateljev mladine Izola, otroška delavnica »Zvezdice« vabi na 
TEDEN OTROKA. V četrtek bo od 15. do 19. ure »Dan odprtih vrat«, 
kjer se bodo predstavile vse naše aktivnosti, v petek pa od 17. do 18. 
ure plesna delavnica. V soboto, 8.10. bodo od 10. do 13. ure na 
Svetilniku igre otrok in staršev, kjer se bodo morali otroci in starši v 
parih pomeriti v raznih spretnostih. Vse informacije na telefon 031 460 
901.
PROGRAM ZA JESEN 2005
1. MALA ŠOLA GLEDALIŠČA vsak ponedeljek od 17. do 18. ure
2. PLESNA DELAVNICA vsak četrtek od 17.do IS.ure
3. PRAVLJIČNI KOTIČEK vsako sredo od 17.do 18.ure
4. RAČUNALNIŠKI TEČAJ vsak torek od 17,do 19.ure
5. UČNA POMOČ za vse predmete vsak dan od 14. Do 16. ure 
PAŠE:
- OB PETKIH RAZNE ŠPORTNE AKTIVNOSTI
- SLAŠČIČARSKE IN KUHARSKE DELAVNICE
- »USTVARJALNICE« - KREATIVNE DELAVNICE
- OBISKI LUTKOVNIH IN GLEDALIŠKIH PREDSTAV ZA OTROKE
- IZLETI, POHODI IN SPREHODI
- IGRE, ZABAVA IN DRUŽENJE 
SOBOTE V OKTOBRU:
8.10. Tekmovanje staršev in otrok v raznih disciplinah na svetilniku
15.10. Plesno tekmovanje v parku Pietro Coppo
22.10. Obisk kozic na učni kmetiji na Kozini
29.10. Slaščičarska delavnica
DELAVNICA JE ODPRTA VSAK DELOVNI DAN OD 14. DO 19. 
URE, OB SOBOTAH PA OD 9. DO 14. URE.
VABLJENI, DA SE NAM PRIDRUŽITE!

VAS VABI
na brezplačna predavanja, predstavitev in vpis

Kako izboljšati odnos do sebe in drugih?
torek, 4.10. in ponedeljek 10.10. ob 19. uri

Gledališče Koper

Kaj mi sporočajo čustva?
četrtek 6.10. in sreda 12.10. ob 19.uri

Gledališče Koper

Informacije:
www.cdk.si/sci, tel.: 01/433 93 03 

_______ CDK - Zavod za izobraževanje, vzgojo, razvoj in kulturo

TEDEN STAREJŠIH OBČANOV V IZOLI
Društvo upokojencev Izola bo letos v sodelovanju z Rdečim križem 
Izola in Domom upokojencev Izola že petindvajsetič pripravilo teden 
starejših občanov.
V društvu se trudimo, da bi skozi vse leto, in ne le ob tednu starejših 
občanov, v čim večji meri zadostili željam starejših. Upamo, da nam to, po 
naših močeh in možnostih ter s pomočjo nekaterih ustanov in naših 
prostovoljcev, tudi uspeva. V preteklem letu smo organizirali kar nekaj 
kulturnih prireditev, športnih srečanj in ne nazadnje izletov, katerih se je 
udeležilo veliko število naših članov. S pomočjo ZDUS in Slovenske 
fdantropije so naši prostovoljci anketirali okoli 120 starejših občanov. 
Pa kaj bi naštevali samo, kaj smo naredili. Raje poglejmo, kakšne so naše 
želje v prihodnosti. Vsi vemo, da so zmogljivosti naših domov za vse 
starejše premajhne, da nekateriobčani raje živijo doma in da si nekateri 
doma tudi ne morejo privoščiti. Z anketiranjem starejših o njihovem 
življenju, potrebah in željah želimo nadaljevati, saj bomo le tako izvedeli, 
kakšne so le-te. Na pomoč nam bodo priskočili socialna služba, 
patronažna služba in vse humanitarne organizacije v naši občini. Upamo, 
da bomo ob tej akciji naleteli na razumevanje vseh občanov. Trudili se 
bomo, da bomo tudi v bodoče pripravili čim več druženj, obiskali bolne in 
osamljene in jim vsaj za kakšno urico, če bodo to želeli, polepšali dan.
Ob XXV. tednu starejših občanov vsem prisrčno čestitamo in vam želimo 
veliko zdravja, veselja in vedrine.
Upamo, da se boste naših prireditev v čim večjem številu udeležili
PROGRAM PRIREDITEV
ZA XXV. TEDEN STAREJŠIH OBČANOV V OBČINI IZOLA,
KI BO POTEKAL OD 17. DO 22. OKTROBRA 2005 
Ponedeljek 17.10.2005
ob 10.00 uri slavnostna seja društva upokojencev Izola v dvorani občinskega sveta.
Torek 18.10.2005:
ob 10.00 uri delavnica pod vodstvom ge. Nade Dellore, v prostorih delovne terapije 
Doma upokojencev Izola.
ob 16.00 uri predstavitev knjige ga. Alberta Pucerja, v Domu upokojencev Izola.
Sreda 29.10.2005:
ob 10.30 uri delavnica: Pozdravljena jesen, skupaj z učenci osnovne šole Portorož, 
pod vodstvom ge. Irene Žerjal.
ob 16.00 uri čajanka in pogovor ob čaju z go. farmacevtko Berico Makuc, 
ob 20.00 uri v hotelu Delfin se bo izolska literarna sekcija predstavila s svojimi deli.
Četrtek 20.10.2005
ob 10.30 uri tekmovanje v briškoli in tršetu med član Društva upokojencev Izola, 
OD upokojencev z Markovca ter Doma upokojencev v Izoli. Tekmovanje bo 
potekalo v Domu upokojencev Izola.
ob 17.00 uri bo v Domu upokojencev Izola predavanje dr. Mirane Male o zdravi 
prehrani.
Petek 21.10.2005:
ob 17.00 uri kostanjev piknik v Domu upokojencev Izola, 
ob 20.00 uri bo v Kulturnem domu nastop moškega pevskega zbora iz Lokev pri 
Divači in ženske vokalne skupine Korala iz Kopra pod vodstvom prof. Antona 
Baloha.
Sobota 22.10.2005:
ob 19.00 uri zaključek tedna starejših občanov Izola z večerjo v hotelu Delfin.

Društvo upokojencev Izola, vabi vse svoje člane, da se v soboto 22. oktobra 2005 
udeležijo večerje, ki bo v hotelu Delfin v Izoli. Prijave sprejemamo v društvu ob 
ponedeljkih od 9.00 do 11.00 in sredah od 15.00 do 17.00 ure.. Vabljeni!
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Oživljanje podeželja

PODEŽELSKA DRUŠTVA SKUPAI ZA SVOIKRAI
Člani različnih društev, ki delujejo na podeželju, se vse bolj 
zavedajo pomena sodelovanja pri kulturnem razvoju in pri
varnostni podobi podeželja. Na ta način naj bi obudili in
obdržali dediščino vasi Korte in širše okolice (Cetore, Malija,
Šared).

OŽIVLJANJE PODEŽELJA 2005
Podeželje ne potrebuje le vlaganj v infrastrukturo in v objekte, 
temveč tudi v identiteto občanov in v spoštovanje različnih oblik 
združevanja. Posamezno društvo se le stežka prebije skozi obilico 
dela, združena društva pa seveda pomenijo več aktivnih članov, kar 
predstavlja tudi izredni kadrovski potencial in izredno možno
reprezentanco civilne iniciative.
V najavi akcije »Oživljanje podeželja 2005« so pobudniki zapisali: 
Če želimo, da postanejo občinski načrti in načrti krajevne skupnosti 
sprejemljivi, jih mora za svoje vzeti večina občanov, zato je eden od 
ciljev te pobude združitev ljudi v uresničevanje skupnih interesov. Z 
združevanjem društev naj bi tudi olajšali komunikacijo, ki je eden 
osnovnih problemov v razno raznih sporih.
Pobudniki pobude med drugim ugotavljajo, da je v Kortah velika 
dvorana premalo koriščena in jo je treba večkrat nameniti za 
kulturne, športne, rekreacijske ter tudi zabavne namene. Z 
organiziranjem dejavnosti, kjer je število udeležencev večje je tudi 
izkoriščenost dvorane večja. Obenem želijo prilagajati uporabo 
različnih objektov v krajevni skupnosti glede na številčnost in 
učinkovitost.

SODELOVANJE PRI PROJEKTIH
Pri tokratni organizaciji so moči združili: Gasilsko društvo 
Korte, Gasilska zveza Izola, Kulturno društvo Korte, Kulturno 
društvo za razvoj vasi Cetore, Društvo DNSK »Na stopničkah« 
Korte. In tukaj je tudi prva skupna akcija. V sodelovanju s 
Krajevno skupnostjo Korte so v okviru praznovanja vaškega svetnika 
(Sv. Antona Puščavmka) - »opasila« ter 25. letnice obstoja 
gasilskega društva, pripravili obilico dogajanj, ki združujejo tradicijo 
z moderno. Oba dogodka, opasilo in 23. letnico gasilskega društva, 
sta pomembna za podeželje in sta last vseh občanov na tem delu 
izolske občine, zato pripravljajo program, ki bo kulturen in zabaven 
hkrati, saj je prav zabava odličen instrument zbliževanja občanov. 
Ambiciozen projekt, ki so mu dali naziv Oživljanje podeželja 2005, 
ima res bogat program:
Sobota 8. oktober 2005:
V organizaciji Kulturnega društva Korte:
ob 19. uri dramska igra: NE VEČ TAKO (N. Moralo), igra govori o življenju Kortežanov 
med letoma 1934 in 1953. Večer bo popestril glasbeni nastop kvartetaSedem plus 
Petek 14.10.2005:
Malonogometni turnima balinarskem igrišču v organizaciji društva DNSK »Na stopničkah«
Sobota 15.10.2005:
Dopoldne: zaključek nogometnega turnirja
ob 16. uri svečana akademija ob 25. letnici PGD Korte s kulturnim programom, podelitev 
odlikovanj in priznanj, predstavitev dosežkov in projektov gasilcev od leta 2000 - 2005 
predstavitev projektov drugih društev
Predaja ključev novega vozila Land Rover za gašenje v naravnem - gozdnem okolju 
Otvoritev etnoloških in likovnih razstav in predstavitev dosedanjih projektov podeželskih 
društev v bivšem proštom trgovine:
Kulturno društvo likovnih umetnikov LIK Izola 
»Cetoranke« (Kulturno društvo za razvoj vasi Cetore)
Razstava lesorezov naivca Karmela Kleve-Naši ljudje nekoč
Degustacija vina okoliških vinogradnikov in domačega peciva naših žena
ob 21. uri zabava z ansamblom MALIBU v veliki dvorani KS Korte s srečelovom (v
organizaciji PGD Korte z namenom zbiranja dodatnih sredstev za novo vozilo).
nedelja, 16.10.2005:
ob 12. uri ponovno odprtje etnološke in likovne razstave
ob 12.30 uri otvoritev Cyber point-a (računalniške točke in učilnice) v Kortah (bivše 
skladišče trgovine)
ob 13.00 uri predstavitev spretnosti mladih gasilcev v ciljanju tarče - z »brentačo« 
(možnost sodelovanja drugih občanov) zaključek paralelnega projekta »Tudi mladi oživljajo 
podeželje« v sofinanciranju Mladinskega sveta Izola
Več o dogajanju v Kortah bomo zapisali še v naslednjem Mandraču. Na 
vprašanje, zakaj ne sodeluje tudi društvo iz Šareda pa je koordinator 
Damjan Barut povedal, da je tokratno dogajanje pač bliže Kortam, da pa 
bodo s Šaredini zagotovo sodelovali ob kakšni drugi priložnosti.

*■

ZMAJI ALI PADALA?
Bralka nas je opozorila, da smo v 
prejšnjem Mandraču zapisali, da je 
naš sodelavec Srečko Gombač letel z 
motornim zmajem a je v resnici letel 
s padalom. Za kiks se seveda 
opravičujemo a je danes že težko 
vedeti, kaj je kaj. To-le, kar je na 
fotografiji istega avtoija se zdijo 
zmaji a so v resnici tudi padala, ki 
jih uporabljajo jadralci na deskah, ki 
jih je ob vsaki burji vse več tudi na 
izolski punti. Uradno pa se temu 
športu pravi "kite surf. Po 
slovensko pa nekaj zelo na dolgo.

VESLAŠKA SEZONA GRE H KONCU
Z zapisom v prejšnjem Mandraču smo si nakopali jezo obeh izolskih veslaških klubov. 
VK Izola Izola zato, ker v zapisu o njihovih rezultatih na DP na Bledu nismo jasno 
dali vedeti, da gre za veslače tega izolskega kluba, pri VK Argo pa zato, ker zaradi 
prostorske stiske nismo uspeli objaviti njihovega poročila s tekme v Ljubljani.
Obojim se opravičujemo, bralcem pa tudi, saj je velikokrat obremenjujoče vzporedno 
pisati dvojne rezultate istega tekmovanja, ker vsak klub pač poroča le o svojih 
tekmovalcih, v uredništvu pa v množici rezultatov le teh preprosto ne znamo ustrezno 
razvrstiti. Tokrat so na vrsti rezultati veslačev Arga na šprint regati na Ljubljanici.

GNEČA POD PRULSKIM MOSTOM
Letošnjo 14. šprint regato na Ljubljanici je zaznamovala rekordna udeležba, pod 
prulskim mostom se je zvrstilo 128 posadk iz devetih slovenskih klubov. Barve VK 
Arga je zastopalo 26 posadk. Regata je minila brez nastopov letošnjih dobitnikov 
medalj s svetovnega članskega prvenstva. Na progi, ki je postavljena ob Plečnikovih 
stopnicah in je dolga 279 m, tekmujeta po dve posadki, najboljši štiri se uvrstijo v 
mali oz. veliki finale glede na čas in je tudi zelo atraktivna za publiko, ki v živo, od 
blizu spremlja dvoboj.
Prva sta nastopila Patrik Sladič in Peter Karlovič v dvojnem dvojcu za mlajše 
mladince, ki pa jima ni uspel preboj v finale. Vse tri mladinke Macarol Veronika, 
Kanduč Anja, Suklan Mateja so nastopile v enojcih. Mateja se je uvrstila v mali finale, 
toda pirančanka je dokazala boljšo pripravljenost in zmagala, ostalo je četrto mesto. 
Veronika pa se je bojevala za zlato medaljo in jo tudi osvojila, saj je v velikem finalu 
premagala blejko Rebeko Babič. Nastopila je tudi med članicami, kjer se ji je Rebeka 
maščevala in jo premagala. Macarolova se je znašla v malem finalu, kjer ni popustila 
in si zasluženo priveslala tretje mesto pred predstavnico iz ŠVK Velenje.
Andraž Krek in Peter Batič sta sedla v dvojni dvojec za mladince. V predtekmovanju 
sta premagala izolsko posadko Reščič-Vukojevič in se prebila v mali finale, kjer ni šlo 
po načrtu saj sta omagala pred blejsko posadko in pristala na četrtem mestu. V isti 
kategoriji sta nastopila v dvojcu brez krmarja Zuliani Ivan in Ivančič Timoty, ki sta 
osvojila tretje mesto za obema posadkama iz Bleda. V dvojnem četvercu sta se jima 
pridružila še Krek in Batič, edini nasprotniki so bili blejci, ki so jih ponovno 
premagali in dokazali, da so tudi na koncu sezone še vedno v odlični pripravljenosti.
Posadki Božič-Macarol in Hrvat-Hrvat sta nastopili v dvojnih dvojcih v članski 
kategoriji, kje pa jima ni uspelo se uvrstiti v finale, zmaga je odšla na Štajersko. 
Gregor Macarol in Rajko Hrvat sta poskušala loviti medaljo tudi v enojcih a brez 
uspeha, štart ostaja šibka točka naših veslačev. Toda, da to ne drži za vse sta dokazala 
Božič Boštjan in Butinar Iztok v dvojcu brez krmaija, prepričljivo sta eliminirala 
najprej eden nato še drugi par iz Bleda.
Enojci so bili najštevilčnejši tako pri mladincih kot pri mlajših, v vsaki kategoriji so 
jih našteli kar 18 in v vsaki kategoriji so trije veslači branili barve VK Argo a žal ni 
nobenemu uspel preboj v finale. Svoj dvoboj je zmagal edino Tuan Winkler Krbavčič, 
s »krstnim« nastopom med mlajšimi mladinci, ki pa ni bilo zadosti za napredovanje.
Ekipo dvojnega četverca za mlajše so sestavljali brata Karlovič, Sladič in Krek Ž., ter 
dvakrat priveslali skozi cilj pred ljubljansko posadko in zasedli, v žep so spravili 
bronasto medaljo.
V kategoriji »stare sablje«, to so veterani in rekreativci, sta združila moči Erik Krajcar 
in Peter Žolgar. V predtekmovanju sta izključila štajersko posadko, v velikem finalu pa 
sta morala priznati premoč ljubljanskega tandema in se zadovoljiti s srebrno medaljo.
V najbolj atraktivni disciplini, mix dvojni dvojec, kjer veslata skupaj veslač in 
veslačica se je zbralo 12 parov. Veslali so posadke Božič-Kanduč, Macarol-Macarol in 
kombinacija z Nautiiosom Suklan-Pilipovič. V tej disciplini »uživajo« dekleta, ker 
sedijo spredaj in diktirajo tempo in potek zaveslaja »mačotom« zadaj, ki morajo samo 
»vleč«, končno imajo dekleta glavno besedo(l). Vse tri posadke so premagali 
nasprotnike toda največjo usklajenost sta pokazala Gregor in Veronika Macarol, ki sta 
se prebila v mali finale in pristala na četrtem mestu.
Organizatorji so kot vsako leto poskrbeli, da nihče ni odšel domov brez nagrade, tako 
so s pomočjo koprčana Davorja Mizerita, srebrnega z letošnjega svetovnega prvenstva, 
podelili kolajne in vse nastopajoče tudi nagradili s praktičnimi darili.
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KAPUČINO
Nogomet 
3. SNI-zahod

AVTOPLUS KORTE:KALCER VODOT.
RADOMLJE 0:1 (0:0)
Strelec:0:l - Husič (70';llm)
KORTE, 02.10.05, Gledalcev 100, Glavni 
sodnik Goričan Vojko (Loče pri 
Poljčanah)
Avtoplus Korte: Sirotič , Serdinšek, Pahor,
Pirc, Begič, Furlanid, Peršič, Bašič, Reljič,
Štampfer, Baruca
Menjave: Peršič / Meš (64’), Tonejc /
Mehilli (75'), Bašič/Ademi (87')
Kortežani so bili boljše moštvo, vseskozi 
so napadali a si kakšnih velikih 
priložnosti niso ustvarili. Gostje pa so 
potrpežljivo čakali svojo priložnost in jo 
dočakali 20 minut pred koncem, ko so si 
po nepotrebnem prekršku v kazenskem 
prostoru domačih prislužili
enajstmetrovko, ki jo je Husič uspešno 
realiziral. Domači so potem še bolj 
pritisnili na nasprotnikovo polovico a 
izenačenja niso dočakali.

IZOLA ARGETA-ADRIA 2:1 (2:1)
Izola - Mestni stadion, gledalcev 100, 
sodnik Beton (Kranj) 6,5.
Strelci: 1:0 - Lazar (9), 1:1 - Žibernik 
(26-llm), 2:1-Lazar (39).
IZOLA ARGETA: Rupnik 6,5, Huremovič 
6,5 (od 80. Zupan-), Sirotič 6,5, Šabič 
6,5, Pahor 6,4, Maletič 6,5, Radovac 6,5,
B. Božič 6,5, Lazar 7 (od 61. Gerič 6) ,
Batista 6,5 (od 34. Martinelli 6,5),
Bogatinov 6,5. Trener: Aljoša Pucer.

Čeprav sta obe moštvi nastopili brez nekaterih 
standardnih igralcev, so maloštevilni gledalci videli 
dopadljivo predstavo. Prva resna priložnost se je že v 
uvodu ponudila gostom, a je Zibemik zadel okvir 
vrat. Takoj zatem so domači povedli, saj je Lazar z 
dvajsetih metrov z lepim strelom presenetil vratarja 
Adrie.Ta se je izkazal že v naslednji akciji Izole, ko 
je stel Božiča z bližine uspel odbiti v kot. Sicer so 
gostje so dokaj pogosto prihajali v domači kazenski 
prostor. Adria je izenačila z bele točke, saj je Sirotič 
nepravilno zaustavil Nemca in si na polovici polčasa 
prislužil predčasno pot v slačilnico. Pred odhodom 
na odmor so domači uspeli podvojiti vodstvo, saj je 
po predložku Božiča Lazar na enak način dosegel še 
drugi zadetek. V drugem delu je imela Adria le dve 
priložnosti, saj so bili večinoma pri žogi domačini, 
katerim pa kljub večkratnim poskusom ni uspelo 
ponovno premagati Kovačeviča.

Izolani so napredovali na sedmo mesto (11 točk), 
Kortežani pa so se spustili na peto (12). V nedeljo 
odhajata obe moštvi na gostovanje: Avtoplus 
Korte na Dolenjsko h Krki, Izola Argeta pa k 
ljubljanskemu Slovanu. BV

Namizni teDis
Kristina Rahotin prva na Ptuju
V nedeljo je na Ptuju potekal memorialni turnir Urha 
Straška za člane in članice Kristina je najprej 
prepričljivo zmagala v predtekmovalni skupini. Na 
glavnem turnirju je za uvrstitev ned štiri najboljše 
najprej premagala Steinmanovo iz Vesne s 4:1. V 
polfinalu je ravno tako s 4:1 premagala 
Mojsilovičevo. V zelo izenačeni tekmi je bila v 
finalu boljša od Tomažičeve iz Preventa, kjer je 
zmagala s 4:3.
Kristin Fatorič se je v soboto in nedeljo udeležila 
priprav državne reprezentance za mladinke in 
kadetinje. Priprave so potekale v Ljubljani, kjer so v 
dveh dneh igralke opravile pet treningov. Na priprave 
je bila poklicana tudi Petra Kukovec, vendar se 
priprav ni mogla udeležiti zaradi šolskih obveznosti 
in bolezni.
V soboto se začenja prvenstvo
V soboto se bodo pričela tekmovanja v vseh 
namiznoteniških ligah. V namiznoteniški sekciji 
Arrigoni bosta dve pomembni novosti. Članice bodo 
letos nastopile v prvi državni ligi desetič zapored. 
Novo v ekipi članic je, da bo ekipa nosila prvič 
novo ime in sicer ime pokrovitelja Argeta.

Odbojka-1. SOL-ženske
CPK HITACHI - SL0VING 
VITAL 1:3 (-24, -33,13,-24)
Dvorana v Livadah, gledalcev 80, 
sodnika Markelj (Bled), Pevc (Šk. Loka).
CPK Hitachi: J. Pešič, Brenko,
Fajič, M. Pešič, Dobrinja, Kolar, 
Stanič, Zavrtanik, Ceršak. Trener: 
Tihomir Pešič.
Če odmislimo sredino tekmo Izolank z 
Novogoričankami, so nove provoligašinje 
tokrat doživele pravi domači ognjeni krst. 
Že sam pogled na rezultate posameznih 
nizov nazorno priča o zelo napetem in 
izenačenem dvoboju. Vital je nize dobil 
šele v zaključkih, kar je dobro zrahljali 
živce obiskovalcev. V prvem so 
domačinke kljub spodrsljajem vodile vse 
do konca. Pri rezultatu 24:23 je njihova 
koncentracija popustila, Ljubljančanke pa 
so s tremi zaporednimi točkami zaključile 
niz v svojo korist.
V drugem so bile domačinke ob dobrih 
asistencah Staničeve ves čas 
enakovreden nasprotnik Vitalu. Jeleni 
Pešič in Tamari Dobrinja, ki sta 
ponovili dobre napade iz prvega niza, se 
je pri tem pridružila še Alesya Fajič 
Odgovor z druge strani je prišel v obliki 
uspešnih napadov in ekipi sta se tako 
ves čas izmenjevali v vodstvu. Že sicer 
visoka temperatura v dvorani je začela 
naraščati pri izidu 23:23, ko so se tako 
gostje kot domačinke krčevito začele 
borite za vsako točko. Izolanke so imele 
večkrat zaključno žogo, a jih zlasti zaradi 
napak pri servisih niso izkoristile. Na 

koncu je domače odbojkarice spremljala še smola, ki je 
v tem maratonskem nizu pripomogla k dvojnemu vodstvu 
Ljubljančank. Slednje Izoli ni odvzelo volje, saj so 
dekleta zatem zaigrala kot prerojena in Vital presenetile z 

rezultatom 15:3. Ta se jim sicer skušal približati, a 
izolske odbojkarice niso ponovile napake iz prvega niza. 
Prepričljiva zmaga jih je ojunačila v boju za morebitno 
izenačenje v nizih, saj so zatem ves čas držale korak z 
Vitalom. Obe ekipi sta se vnovič izkazali z zelo 
požrtvovalno obrambo. Izolsko prednost treh točk je 
najboljša igralka Vitala Erika Fabjan izničila pri rezultatu 
22:22. Sledil je že viden scenarij iz prvih dveh nizov, saj 
je v končnici četrtega niza nove prvoligašašinje 
zapustila še športna sreča. BV

Druga novost je, da bodo v tretji državni ligi 
štartali tudi člani. Zadnjič so člani Arrigonija 
nastopili v ligi v tekmovalni sezoni 98/99. Takrat 
so v drugi državni ligi osvojili šesto mesto.
Jedro ekipe bodo tvorili predvsem mladi domači 
igralci, s svojimi izkušnjami pa bosta nedvomno 
pomagala Iztok Jerman in Marino Filipas, ki bo 
tudi vodil ekipo. Letošnji cilj bo uvrstitev med prve 
štiri ekipe. Realne vrednosti ekipe pa bo pokazalo že 
prvo gostovanje v Mariboru in Muti.

) POGLED
f\ S STRANI

//f piše ŽARKO
za Kapučino Športi

Evropa je malo premešala domače prvenstvo. 
Lahko smo zadovoljni, vsem je uspelo 
premagati nasprotnike. Žal lahko odpišemo 
Celjanke. Previsok poraz v gosteh jim zapira 
vsa vrata za napredovanje. Prav Celjanke so 
včeraj gostovale vlzoli, rezultata pa si pred

tekmo ne upam napovedati, namreč obe ekipi 
sta veliki dolžnici v domačem prvenstvu.

Veselo je pri naših sosodih ( Cimos, Gold 
club ), saj so oboji tekme odigrali doma, kar je 
še kako vplivalo na končni rezultat.

Apetiti so porasli, toda stvari bo potrebno 
jemati maksimalno resno, vsaka še tako 
ekzotična ekipa obvlada rokometno igro. V ligi 
prvakov sta Celje in Velenje brez večjih težav 
odpravila Grke in Italijane. Celjani so dobili 
novega Sergeja ( Harbok ), upati pa je, da so 
se tudi Velenjčani končno ujeli. Mislim, da 
bodo oboji napredovali in dobra forma obojih 
je še kako razveselila selektorja Iveziča. 
Pričenjajo se priprave na evropsko prvenstvo in 
oboji dajejo največ reprezentantov.
Nas seveda bolj zanima, kako je pri nas. 
Dekleta se v naslednjem krogu srečajo s 
Krimom in kaj velikega ni pričakovati, moška

ekipa pa po zmagi v derbiju potuje v Dobovo. 
Čeprav je vknjižena prva zmaga, pa je še 
vedno preveč zakajev. Skoraj neverjetno, 
zmaga bi morala biti višja, kratki stiki pa so 
predolgi in prepogosti. Ne gre dvomiti v 
rokometno znanje igralcev, morda bi morali 
pokazati tudi "drugi obraz".
Nekaj zmede je še z novimi pravili, vendar 
mislim, da so klubi premalo naredili, sploh 
pa poučili igralce na to prvino igre. Veliko 
razburjanja bo v zaključnih minutah, režim 
izključevanja je zelo oster, saj sledi direktna 
diskvalifikacija.
Koliko bo to umirilo strasti, ne vem, bodo pa 
sodniki še bolj izpostavljeni kot doslej.

www.goldenindex.com
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pokrovueli A M T(P“ TEHNIČNI PREGLEDI V IZOLI!
^ Jkv cL_k> AMTC d.o.o. Izola-Industrijska cesta 4f - Izola-telefon: 05/ 640 22 00

Tekma 2. kroga
CPK HITACHI-HIT NOVA GORICA 0:3 (-15,-22,-12)
Dvorana OŠ Livade, gledalcev 100, sodnika Pevc (Šk. Loka), Novak (Dvor).
CPK HITACHI: J. Pešič, A. Fajič, M. Pešič, Ceršak, Kolar, Stanič, Zavrtanik, 
Šepec-Dobrinja. Trener: Tihomir Pešič.
Izolske odbojkarice so premierno domačo tekmo v prvi ligi odigrali z 
Novogoričankami, s katerimi bi se sicer morali pomeriti šele prihodnje leto. 
Skladno s pričakovanji so gostje
prednjačile tako po tehnični plati kot tudi fizični moči, čeprav se ta razlika ni 
sorazmerno odražala tudi v rezultatu. Domačinke so se sprva uspešno borile z 
Novogoričankami, a le do rezultata 10:10. Takrat sta večinoma
Milosavljevičeva in Kosmačeva uspeli ustaviti izolske napade že ob mreži in z 
brezkompromisnim kaznovanjem napak domače šesterke v obrambi vztrajno 
povečevale prednost svoje ekipe do zmage v prvem nizu.
V drugem je šesterka Izole poskrbela za veselje med gledalci, saj so pri rezultatu 
9:9 pobegnile za sedem točk in tako z atraktivnimi akcijami ogrele dlani 
gledalcev. Vendar izkušene Hitovke niso dovolile presenečenja, saj so sprva 
izničile prednost domačih in rutinirano še drugi del zaključile v svojo korist. V 
tretjem je domača šesterka plačala davek naporne igre v predhodnem nizu, tako 
da je bil slednji zgolj formalnost. Gostje so pobegnile že na začetku, si 
zagotovile prepričljivo prednost in po dobri uri končale gostovanje pri novinkah v 
ligi. BV

Jadranje
VASILIJU NEHVALEŽNA »LESENA« MEDALJA
Svetovno prvenstvo razreda laser se za slovenskega dobitnika bronaste 
kolajne v Atenah ni končalo po željah. Vasilij Žbogar je osvojil nehvaležno 
četrto mesto a dokazal, da ostaja v svetovnem vrhu in neulovljiv za 
kompletno evropsko konkurenco. Kolajne so osvojili jadralci vajeni 
ekstremnih razmer, v katerih je potekalo prvenstvo.
Letošnji prvak Sredozemskih iger in peti na evropskem prvenstvu si je kolajne 
zelo želel, kar je pokazal v predzadnji finalni regati, ko je ogromno tvegal a se 
mu le to ni obrestovalo. Osvojil je 26.mesto, medtem ko je njegov tekmec v 
boju za bron, Murdoch, zmagal. To je pomenilo, da mora Vasilij za morebitno 
odličje v zadnji regati prvenstva (veter je bil še močnejši kot v prejšnjih dneh) 
novozelandskega jadralca prehiteti za vsaj 5 mest. V bitki na vse ali nič je bil 
Murdoch uspešnejši- sedmi, Žbogar pa deseti "Četrto mesto ni slaba uvrstitev, 
sem pa želel domov prinesti kolajno. Ampak saj bodo še priložnosti," je po 
tekmovanju povedal povsem izčrpan in razumljivo malce razočaran Vasilij Žbogar. 
Najzvestejši navijači so Vasilija Žbogarja ob vrnitvi pričakali na dvorišču JK 
Burja s šopkom rož, glasbeno skupino in plakati dobrodošlice. Vasilij je bil 
sprejema zadovoljen čeprav le ta ni bil tako številčen kot tisti po olimpijskih in 
sredozemskih igrah, za kar je morda razlog lesena kolajna, a kot pravi Vasilij: 
»Tudi to je treba poskusiti.« Kljub temu je to 4. mesto njegova najvišja 
uvrstitev na svetovnih prvenstvih, kjer je doslej zasedel: 16. mesto na Cape Codu 
v ZDA leta 2002, predlani je bil 9. v Cadizu (Španija)., lani pa 16. v Bodrumu 
(Turčija), kjer je nastopil telesno zelo oslabljen, saj mu je veliko moči pobrala 
pljučnica, ki se gaje lotila tik pred zdajci. (A. Smrekar, Jana Fines)

256 OPTIMISTOV NA Y0UNG BARKOLANI
Po dveh izvedbah mini uvoda v tradicionalno Barcolano, ki sta minili v dežju in 
brezvetrju je tokratna regatta cello postregla s sobotno burjico in nedeljsko 
tramontanico. Prijavljenih je bilo kar 256 jadralcev iz Slovenije, Hrvaške, 
Avstrije, Grčije, Slovaške, Češke, Nemčije, Poljske in seveda Italije.
Med vsemi je bila tokrat najboljša domačinka Giulia LAnter, drugi je bil 
Autenrieth iz Nemčije, tretji pa spet Tržačan Poropat. Od izolskih jadralcev je bil 
najboljši Klas Kaligarič, ki je zasedel zelo dobro 7 mesto, Gal Švare je bil 50-ti, 
Katja Bačko pa 71-ta (vsi Olimpic). Simon Laganis je bil tudi tokrat 
diskvalificiran zaradi prezgodnjega štarta v črno zastavo, organizatorji pa kljub 
temu, da so izpeljali 4 regate, niso nobene črtali, sicer bi bili vsi Izolani povsem 
pri vrhu. Mladi optimisti Burje niso nastopili na tej regati.

ZA BARKOLANO ŽE VPISANIH BLIZU 100D JADRNIC
To nedeljo bo tržaški zaliv spet sveže pobeljen, seveda ne povsem belo ampak 
tudi precej sivo in celo črno, kot se v jadranju dogaja zadnje čase. Na 35. 
Barkolani bodo namreč tekmovale tudi nekatere jadrnice, ki že sodijo v razred 
prototipov, kar seveda pomeni, da je na njih moč najti marsikateri element, ki še 
sodi v sfero eksperimentov.
Seveda pa to ni tista prava BArkolana. Prava je tista, ki se bo konec tedna 
napotila v Tržaški zaliv iz vseh mogočih marin in mandračev v okolici zaliva, 
množično tudi s slovenske in hrvaške obale. Vremenska napoved je namreč 
ugodna, saj metorologi napovedujejo sončen dan in veter moči 10 vozlov. Seveda 
bo med nastopajočimi tudi veliko izolskih jadrnic in jadralcev, med tistimi, ki 
upajo na boljše uvrstitve pa je kar nekaj jadrnic, ki domujejo v izolski marini. 
Ta je tudi letos med soorganizatorji oziroma sodelavci najbolj množične regate na 
svetu, ki bo letos ponovno skušala doseči magično mejo 2.000 vpisanih jadrnic.

Rokomet 1.SRL-ženske
BURJA:IZDLA 23:28
Članice ŽRK IZOLA so v sredo, 28. 9. odigrale prvenstveno tekmo na Škofijah s 
tamkajšnjo ekipo Burje in jo premagale z rezultatom 28:23 (12:8). Igra ni bila na 
visoki ravni, čeprav so izolske rokometašice bistveno boljše, so nekako podlegle 
počasnemu ritmu Škofjotk. Izolankam se vseeno pozna, da je bil trener Boris Čuk 
v pripravljalnem obdobju dalj časa odsoten (s kadetsko reprezentanco na 
evropskem prvenstvu na Dunaju) in da potrebujejo še nekaj tekem, da bo igra 
stekla. Izolanke so v drugem polčasu vodile že za 9 zadetkov, ko je trener 
ponudil priložnost igralkam s klopi, vendar so le te naredile veliko napak, tako da 
so se Škofjotk e približale na samo 4 zadetke.
Za Izolo so igrale: Tutnjič Nada, Karajkovič Meri 2, Poljak Sanela 2, Božič 
Tašja, Mitruševska Neža 2, Maršič Katja, Kaltak Ines 7, Lesnik Valentina 6, 
Bizjak Nina 3, Benčič Urška 2, Višnjevec Katja 1, Čulina Eneja, Poljšak 
Luanna, Gatarič Nikolina 2.
Izolanke bodo naslednjo prvenstveno tekmo ponovno igrale v sredo, 5. 10. Ob 
18.30 v športni dvorani na Kraški z ekipo Celjskih mesnin iz Celja.

IB SRL-moški
RD ISTRABENZ PLINI IZ0LA:MIT0L SEŽANA 28:25 (15:10)
Koketna dvorana v Izoli, gledalcev 350, Sodnika: Ocvirk, Štrigl (Velenje)
RD IZOLA: KEVIC, CETIN (4), VIDALI, ŠKRBIČ (1), ROKVIČ (2), 
STEPANČIČ (1), LUKEŽIČ (1), KLEVA M., KLEVA A. (7), GREGORIČ, 
VOLK, ČEBULAR (1), GOMEZELJ, ŽEGER (11)
MITOL : KAKOVIČ, ČEBOKLI J. (6), SPETIČ (4), MAHNIČ (4), KOCJAN 
(4), TULEK (2), KASTELIC (3), MILIČ (1), SARDOČ, SVETINA, ČEBOKLI 
U, FILIPČIČ, ZIRDUM (1), ČUK
Primorski derbi, stari znanci so prikazali dober rokomet. Bolje so pričeli gostje in 
povedli 2:0, domači so se kmalu zatem zbrali in v 15 minuti povedli 10:5 , kar 
je gostujočega trenerja prisililo k minuti odmora. Izolani so še naprej igrali dobro 
in do polčasa se razlika ni spremenila.
Odmor je gostom koristil, saj domačim kar deset minut ni uspelo zadeti mreže. 
Povedli so 16 :15 , domači trener pa je zahteval minuto odmora. Tempo igre se 
je dvignil, oboji pa so tudi grešili, kar je dajalo prednost zdaj eni, zdaj drugi 
ekipi. Menjava vratarja v domači ekipi je botrovala novemu vodstvu domačih 25 
:20. Druga minuta odmora gostujoče ekipe je ponovno pripomogla, da so se 
Sežanci približali na dva gola zaostanka. Zadnje minute tekme pa so bile v 
znamenju Keviča, dve ohranjeni sedemmetrovki v 57. in 58. minuti so rešile 
vprašanje zmagovalca. (Žarko Kovačič)

KADETINJE
PIRAN: IZULA 18:31
Kadetinje so odigrale že tretjo prvenstveno tekmo v letošnji sezoni, in sicer z 
ekipo Pirana v Piranu. Medtem, ko sta bili prvi dve tekmi proti Sežani in 
Šempetru lažji in so Izolanke prepričljivo visoko zmagale, so odšle v Piran z 
mešanimi občutki, saj so se z njimi vedno borile za napredovanje. Toda tekmo so 
vzele zelo resno iz z lepo, kombinatorno igro povsem nadigrale Pirančanke in 
tekmo visoko zmagale z rezultatom 31:18. Lepe poteze sta prikazali Anja Barič in 
Sabrina Poropat, Ajda Bajrektarevič je bila uspešna iz protinapadov, Maja 
Marjanovič pa s projektili od daleč, gol pa sta zaklenili Teja Lugarov in Špela 
Maslo. Naslednjo tekmo bodo kadetinje odigrale v nedeljo, 9. 10. 05 ob 11.00 uri 
z ekipo Ketinga iz Ajdovščine.
Za Izolo so igrale: Maslo Špela, Lugarov Teja, Bajrektarevič Ajda 9, Poljak 
Mireka, Hiršel Rebeka 3, Jačimovič Dejana, Poropat Sabrina 4, Derdaj 
Aleksandra, Perič Ana, Barič Anja 7, Tomič Mateja 2, Udovič Asja, 
Marjanovič Maja 4, Viler Mersedes 2.

MLAJŠE DEKLICE A
IZOLA:ŠEMPETER 29:3
Mlajše deklice A so odigrale svojo prvo prvenstveno tekmo v letošnji sezoni. 
Ekipa, ki je lani osvojila 4. mesto v državnem prvenstvu, je tudi letos začela z 
zmago proti ekipi Šempetra, rezultat je bil 29:3 (11:0). Vse igralke, ki so vstopile 
v igro, so se vpisale med strelke, najbolj učinkovita pa je bila Katja Lenarčič s 
13 zadetki ter vratarka Ketty Mamilovič. Za Izolo so igrale: Mamilovi Ketty, 
Baltič Mateja 5, Lenarčič Katja 13, Strelec Ana 1, Jazbec Tjaša 1, Markežič 
Anja, Štefanec Doris 2, Lozar Barbara 2, Boljat Donna, Perič Mateja 1, 
Čauševič Sabina 3, Jagurdžija Amina 1.

MLAJŠE DEKLICE B
IZULA :KUPER 27:4

Tako kot mlajše deklice A, so tudi mlajše deklice B odigrale svojo prvo 
prvenstveno tekmo proti ekipi Burje- Koper in jo visoko premagale z rezultatom 
27:4. Za Izolo so igrale: Stojičič Nikolina, Štefanec Doris 5, Kovačevič Ema, 
Kričej Pia, Lozar Barbara 3, Simič Samanta 1, Mattica Anja 2, Boljat Donna 
2, Perič Mateja 6, Čauševič Sabina 7, Jagurdžija Amina 1, Čebulj Barbara.
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Dnevi kulturne dediščine

V KNJIŽNICI SE JE VELIKO DOGAJALO
Tudi v Mestni knjižnici Izola smo se pridružili 
praznovanju evropskih dni kulturne dediščine, ki so po 
vsej Sloveniji in v Evropi potekali od 24. septembra do 1. 
oktobra. Pripravili smo nekaj prireditev za odrasle, 
posebno skrb pa smo namenili tudi otrokom.
JANEŽIČEVI NE POČIVAJO
Obiskovalce smo povabili v knjižnico na ogled stalne zbirke 
starih igrač zbiratelja Janeza Janežiča. V galeriji Alga, kjer 
so nam prijazno odstopili prostor, je zbiratelj Janez Janežič 
skupaj z ženo Marijo razstavil nabožne predmete za osebno 
rabo. Na otvoritvi, ki je bila v ponedeljek, se je zbralo veliko 
število obiskovalcev in ljubiteljev starin, ki so si želeli 
ogledati zbirko nabožnih podob, podobic, molitvenikov, kipcev, 
molkov in drugih predmetov iz verskega življenja preprostih 
ljudi. Razstava sakralnih predmetov bo na ogled do konca 
meseca oktobra in zanimanje zanjo je veliko. Janez Janežič je 
ob tej priložnosti izdal tudi lično prepognjenko, ki nas z 
besedilom in podobami popelje na ogled po razstavi.

IRENINE FOTOGRAFIJE, 
TADEJEVE ZNAMKE 
Mlada avtorica iz Izole, Irena 
Kresevič, je v knjižnici
predstavila svoje fotografije z
rastlinskimi motivi in detajli 
istrske ljudske stavbne 
dediščine. Irena Kresevič je
leta 1998 maturirala na
Srednji šoli za oblikovanje in
fotografijo v Ljubljani, na
smeri grafično oblikovanje.

Sedaj nadaljuje študij na ljubljanski Akademiji za likovno 
umetnost, na oddelku za grafično oblikovanje in vizualne 
komunikacije. V prostem času se ukvarja z grafičnim
oblikovanjem in fotografijo in je na teh področjih dosegla že 
nekaj pomembnih rezultatov.
V vitrini ustvarjalnosti gostimo zbirko več kot 2300 znamk 
Tadeja Muzafiroviča Cerkvenika. Tadeja je za zbiranje
znamk navdušil stric, ko mu je za osmi rojstni dan prinesel v 
dar album s petimi znamkami iz Vatikana. Povedal mu je tudi, 
kako je treba znamke zbirati, kako delati z njimi in kaj je pri
znamkah pomembno. Tadej odtlej že dve leti zbira znamke.
Naročen je na filatelistično revijo Bilten in vsakič, ko izide
nova znamka, dobi o tem obvestilo na dom. Ko pride nova 
serija na pošto, pa gre in jo kupi. Kupuje samo slovenske 
znamke, če pa gre na počitnice kam v tujino, si tudi tam
kupi serije znamk. Tako je lani na Pagu kupil serijo starih 
olimpijskih znamk. Za znamke porabi skoraj vso svojo
žepnino, veliko pa jih dobi tudi v dar ali po pošti: »Večina ve, 
da zbiram in kamorkoli gredo, mi pošljejo razglednico. De! 
razglednice z znamko odstrižem, dam v vročo vodo in
znamko shranim za serijo. Razglednice mi pošilja sestrična, 
pa tudi od učiteljice sem že dobil nekaj znamk. V moji 
zbirki je še vedno največ znamk od mojega strica. Zelo sem 
vesel, da zbiram znamke. Zadovoljen sem, ker imam nekaj 
velikega. Stričeve znamke so mi drag spomin in so tudi 
neprecenljive vrednosti. Imam tudi album slovenskih znamk, 
kjer so vse znamke od osamosvojitve Slovenije leta /991 do 
danes. Nobena mi ne manjka.«
VEČER O RODOSLOVJU
Skoraj vsak večer smo imeli v knjižnici tudi prireditev.
Tako so bili v torek z nami člani Rodoslovnega društva, ki se 
vsak mesec srečujejo v naših prostorih. V prijetnem pogovoru 
so nam predstavili vsak svoj 
način dela in predstavitve 
rodoslovne raziskave, ki je 
lahko v obliki kroga, traku ali 
razpredelnice. S seboj so prinesli 
publikacije, ki so jih naredili 
sami ali so izšle v knjižni obliki, 
delili so z nami svoje izkušnje 
ter nam spregovorili o ugankah 
in zagatah raziskovalnega dela v 
rodoslovju. _____

V sredo so se nam 
pridružili člani likovnega 
društva Lik in člani 
raziskovalnega društva 
Mediterraneum. Slednje je 
v čitalnici knjižnice 
postavilo na ogled tudi 
fotografsko razstavo, ki je 
nastala po knjigi Di porta 
in porta per le contrade 
di Isola - Od vrat do vrat 
po izolskih kontradah.
V knjigi so člani raziskali 

in dokumentirali izolska vhodna vrata ali portone. Predstavili 
pa so tudi drugi dve publikaciji, nastali na podlagi raziskovanj 
in izvedenih delavnic v vaseh Fijeroga in Abitanti. Člani obeh 
društev so spregovorili o svojem delu, nato pa so nas povabili 
v klubski prostor Centra za kulturo, šport in prireditve, 
kjer smo si lahko ogledali pregledno likovno razstavo 
društva Lik.
V četrtek je v čitalnico knjižnice številne obiskovalce privabil 
znan Izolan Dare Brezavšček. Z našim gostom se je 
pogovarjala novinarka Radia Koper Nataša Benčič. Prijetnega 
vzdušja in dobre volje ni moglo skaziti niti slabo vreme in 
grozeče grmenje.
IZVRSTNI MLADI IGRALCI
V petek pa so nas navdušili otroci iz skupine II gruppo folk 
giovanilc. Skupina deluje v okviru Skupnosti Italijanov 
Dante Alighieri in jo vodi gospa Amina Dudine. Posvečajo 
se raziskovanju in oživljanju izolske kulturne dediščine in še 
posebej skrbno gojijo avtohtono izolsko narečje. Dvanajst 
otrok nam je v šestih skečih predstavilo izseke iz igre In 
piaseta, ki na igriv in humoren način predstavlja način 
življenja starih Izolanov. Obiskovalci smo se lahko le čudili 
izjemnemu igralskemu talentu mladih iz skupine Gruppo folk, 
pa tudi duhovitim dialogom in veliki sposobnosti mentorice, 
da navduši in približa otrokom vloge, kjer igrajo odrasle 
ljudi, saj jim sicer po letih in izkušnjah ne bi bili kos."
Za otroke smo vsak dan pripravili 
pravljične urice, likovne delavnice 
in srečanja z gosti. Poslušali so 
pravljice o morju in s Fulvio Grbac 
izdelovali ribice iz okrasnih perlic 
in metalne mreže. Tanja Kaligarič 
jim je zaigrala lutkovno igrico po 
nezapisani pravljici Ribič in njegova 
žena Katra. Lahko so se pogovarjali 
s Tanjinim očetom Dolfetom, pravim 
ribičem, in od njega izvedeli 
marsikaj o ribah. Pokazal pa jim je 
tudi, kako se pokrpa in zašije 
raztrgano mrežo. Domačin Marino 
Kaligarič iz Cetor je otrokom ob 
starih predmetih pripovedoval o 
načinu življenja v istrskih vaseh in 
jim povedal marsikatero hudomušno zgodbico v cetoranskem 
narečju. Aljoša in Zala Križ sta pripravili lutkovno igrico o 
fantku, ki nikoli ni vedel, ali sanja ali je res, kar se mu 
dogaja. Zala je zaigrala še na flavto, Aljoša pa je zaplesala z 
lutko kačo. Slišali smo Še staro staro pravljico Tri sestre. 
Naši knjižničarki jo je nekoč pripovedovala gospa Marija 
Kleva iz Izole, ta pa jo je slišala pred sedemdesetimi leti od 
stari mož. V italijanskem in slovenskem jeziku smo prisluhnili 
še pravljici o tem, kako v neki istrski vasi niso imeli oslov. 
Pa so šli v Trst kupit seme in so sejali in čakali, čakali, da 
zrase ta osel...
Knjižno uganko Dediščina mojega kraja, ki jo je sestavila 
knjižničarka Nives Kaligarič, bomo reševali še ves mesec 
oktober. Tako v naši knjižnici kar nadaljujemo z Dnevi 
kulturne dediščine. Tudi razstavica knjig o Istri je še vedno 
na ogled, prelistate pa lahko tudi brošurico s seznamom 
domoznanskega gradiva.
Vabljeni torej v knjižnico!

*u: Ji.

Špela Pahor, organizatorka in 
hkrati dopisnica Mandrača
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V petek, 7. oktobra ob 19.00 uri bo v prostorih 
Kulturnega doma Izola
otvoritev razstave štirih 
briških slikark in kipark.
Umetnice bo predstavil ambasador Izole g. Koni 
Steinbacher.
Večer bo glasbeno popestril Briški nonet

Ob opasilu 2005 Kulturno društvo Korte prireja
GLEDALIŠKO PEVSKI VEČER

ki bo v Kulturnem domu v Kortah v soboto, 8. oktobra, ob 19. uri. 
Program oblikujejo

s priredbo ljudske igre v 15 slikah »Ne več tako«
avtorice Nade Morato člani dramske sekcije Kulturnega društva Korte, učenci 
veroučne šole Župnije Korte, učenci OS Vojke Smuč podružnične šole Korte in

z ljudskimi pesmimi
Kvartet 7 plus iz Izole s pevci Danilom Japljem, Leonom Bučarjem, Edvinom 

Pangerjem in Steljom Grbcem.
Vstop prost. Vljudno vabljeni!

Sobota, 8. oktober ob 20.30 - cerkev Svetega Mavra v Izoli
18. Mednarodno Srečanje pevskih zborov

Na tradicionalni reviji pevskih zborov bodo nastopali;
MPZ "HALIAETUM" iz Izole, MPZ "BUTTRIO" iz Udin, MPZ "DIVAČA" iz Divače 

in MPZ "GIUSEPPE TARTINI" iz Pirana
Vabljeni!

Mestna knjižnica Izola
10. oktobra praznujemo svetovni dan duševnega zdravja.

Na ta dan vas skupaj z Društvom za duševno zdravje Šentmar iz Kopra 
vabimo na delavnico oblikovanja gline.

Delavnica bo potekalaod 11. ure dalje v pravljični sobi Mestne 
knjižnice in jo bosta vodili mentorici Društva Sentmar Minja Stule in Ljubica

Nikolič.
Indijansko ljudsko pravljico o tem, kako je Bog iz gline ustvaril bele, 
rdeče in črne ljudi, in afriško pravljico o glinasti punčki bo pripovedovala 

knjižničarka Spela Pahor.
V primeru lepega vremena bodo pred,knjižnico razstavno prodajne stojnice

Društva Sentmar.

Vabljeni na otvoritev razstave
STUDIO
ZELENKO
(Karel Zelenko, Sonja Rauter Zelenko,
Nina Zelenko Mijatovič, Pavle Mijatovič, 
Rok Zelenko, Leonida Bemetič Zelenko, 
Marko Zelenko, Martin Zelenko).

Palača Manzioli
Četrtek, 6. oktobra 2005 
ob 19.00 uri

Razstava bo v Palači Manzioli in v Galerji Insula v Izoli na ogled do 20. oktobra 2005.

Prijetno vabljeni v 
deželo knjig v 
izolsko knjigarno,

Žepni gobarski vodnik-

Edmund
Gamvvcidncr

' TsSijd
fi NOV URNIK: 

dopoldan od 9.00 do 12.00 
popoldan od 16.00 do 19.00
sobota od 9.00 do 13.00

Izola / Manziolijev trg 6, Izola 
(05) 64 00 135

Kavarna Zvon
Mestna knjižnica Izola 

Oddelek za otroke in mladino
vabi otroke od četrtega leta dalje na ure pravljic, 

ki bodo vsak torek v slovenskem in vsako sredo v italijanskem jeziku. 
Ure pravljic potekajo od 17. do 18. ure v stekleni pravljični sobi 

v Mestni knjižnici Izola.
Vabljeni ste otroci in starši. Pa na copatke nikar ne pozabite. 

Veselimo se srečanja z vami!

BORZA ZNANJA IZOLA 
MESTNA KNJIŽNICA IZOLA
V podatkovni bazi izolske Borze znanja se je 
nabralo že kar nekaj učnih ponudb in povpraševanj.
Za vse, ki še ne veste s Čim se ukvarjamo, naj 
povem, da pri nas lahko ponudite ali poiščete 
najrazličnejša znanja.Tako tista uporabna, kot so na 
primer znanja tujih jezikov , računalništva, 
knjigovodstva, gospodinjstva, kmetijstva, Šiviljstva, kot tudi tista, ki jih 
imenujemo prosto-Časna in sodijo na področje glasbene, likovne ali plesne 
umetnosti, književnosti, pa tudi ročnih spretnosti športa, iger in potovanj.
Tako vam naši člani razkrivajo svoja znanja v ročnih spremostih: * Znanje 
slikanja na steklo,svil, keramiko,porcelan in na steno; * Izdelava nakita iz gline; 
* Svetovanje pri aranžiranju izložb; * Izdelovanje vitraž; * Znanje kaligrafije;
Nekaj iskanj* Postopek ter način preje volne; * Kako šivati ribiško mrežo; * 
Tehnika rešalje-ja; * Način predelave bio-izdelkov * Razumevanje astrologije,....
Borza znanja za Primorsko domuje v Mestni knjižnici v Izoli, 
Ul.Osvobodilne fronte 15, Izola.
Dosegljivi smo na tel. št. 05/ 66 31 282 in sicer torek, sreda ter petek od 9. do 
15.ure, v ponedeljkih in četrtkih pa od 12. pa do 18.30 ure.
Zaprosili vas bomo za nekaj osnovnih podatkov, s katerimi bomo previdno 
ravnali.
Naše posredovanje je brezplačno. O načinu sodelovanja in obliki oddolžitve pa se 
boste s ponudnikom in povpraševalcem kar medsebojno dogovorili, (znanje za 
znanje ali pa brezplačno) Predvsem pa Borza znanja vabi vse člane , ki se 
ukvarjate s kakršnim koli ustvarjalnim delom na področju ročnih spretnosti in 
ustvarjalnih znanj, da se nam oglasite in povprašate kako in na kakšen način 
lahko pridete do brezplačne razstave vaših izdelkov.

FOTOGRAFSKA RAZSTAVA

"Portreti hišnih 
ljubljencev"

JOŽICA ZAFRED
otvoritev razstave bo 4.oktobra 

ob 17.00 uri
ob MEDNARODNEM DNEVU ŽIVALI

KINO ODEON -Artkino
uiiiui Bilateralni fokus Slovenija - Nizozemska
prUfilui-kratek anlmlraiilflln Nizozemska Zgodovina / Idili Id sceurll: Petra IiHtmaa 
FANFARE/ležilailertlaanstra

6. -7.10.ililB.3Q In 8.-9.10.11)20.30 ter 10.10. ali 18.30 ANT0NY ZIMMER lažijahi scenarij: Jerama Salle
7. -9.10.ili18J0 in 10.10.ll) 20.30 »i 11.-12.10. iMBJoGOSPODARJI D0GHT0WNA ICattierlnelartileke

ti-ntikiui Bilateralni fokus Slovenija - Nizozemska
prailllni-kratek animirani filn
Slavne slike/
letija scenarij: NaartanKioninan

POLJSKA NEVESTA
psilmlitka trama/OeiijaKarimTrailia

iMi.Mielo ČARU IN TOVARNA ČOKOLADE Mounan



Obalna pašteta

VELIKO GLASBE, ZABAVE IN DOBRIH VIBRACIJ
Na sobotni večer se je v izolskem Shoto klubu zgodila že tretja Obalna 
pašteta, festival obalnih alternativnih skupin. Na pašteti je tudi letos 
nastopilo kar nekaj lokalnih bendov, ki so oziroma še bodo krojili lokalno 
alternativno sceno. In kaj smo pravzaprav imeli slišati na ta naporen 
sobotni večer?
Začelo se je s tradicionalno^ zamudo, tam nekaj pred osmo uro z 
lucijskimi metal hardcorovci Zižolath Jezna zasedba z dvema tulečima 
vokalistoma je sicer še na začetku glasbene poti, toda pokazala je že kar 
nekaj uigranosti in prepotrebne odrske energije.

Za njimi so precej nesrečno, 
glede na popolnoma drugačno 
glasbeno zvrst, padli v spored 
portoroški pop-rockerji Sons 
Večina hitrih ritmov željnega 
občinstva se je umaknila za 
klubski šank, hiperaktivna 
južno-primorska zasedba pa je 
uprizorila zelo soliden nastop, 
program je bil avtorski in lahko 
fantom le zaželimo, da si naberejo 
še nekaj klubskih nastopov, saj je 

igranje v kafiču le nekaj povsem drugega kot predstavitev lastnega dela 
načeloma kar zahtevnemu klubskemu občinstvu. Potencial za to pa 
vsekakor imajo.
Naslednja skupina je bila spet tiste 
trše sorte. Sexperience, ki pridno in 
vztrajno z leti nabirajo izkušnje, so 
razcveteli v kvalitetno pank 
zasedbo, inspiracijo pa iščejo tudi 
v bolj icggea ali ska vodah. Vpliv 
sensationov na tekstopisca pa je 
očiten, kot je očitno, da je voda 
kar mokra zadeva.
Naslednji so se na oder prikotalili 
zelo obetavni Ho Habla

Grungersko stonerski mladi 
ansambel je še enkrat pokazal, da 
ima še ogromno količino 
potenciala, ima tudi nekaj zelo 
izvirnih skladb, včasih pa se le 
zazdi, da so si med seboj skoraj 
preveč podobne. Opomba pa je 
vsekakor pozitivne narave, saj v 
trenutku, ko se priplaziš do prvih 
kritik pomeni, da si že naredil 
tisti korak naprej od lokalne nove 
uspeha željne skupine, ki jo v 

prvi vrsti podpirajo le sošolci, prijatelji, bratje, sestre, mame, očetje in 
nonoti. Nevtralno občinstvo pa je kar težko zadovoljiti.
Ko je ura odbila največ udarcev, kar jih pač v enem dnevu premore, se 
je na odru prikazal koprski cyber kantavtor Second Cbance Blown v 
prevodu »v drugič zamočil«. Že samo ime nam da jasno vedeti, da gre 
za melanhonično kar jeznega ustvarjalca, ki je neobvladovanju igranja na 
klasična nekajstrunska glasbila kljuboval s svojim predpotopnim osebnim 
računalnikom, s katerim si pomaga do kreativnega ustvarjanja darkersko 
industrialnega vzdušja. Zelo dopadljiv, zelo kvaliteten, izredna pridobitev 
za obalno glasbeno dogajanje. Da bi se le večkrat smukal po okoliških 
odrih.
Kot zadnje so na klubski 
oder pridivjale koprsko 
izolske pank legende 
Fregatura Po nekajletni 
odsotnosti so spet 
pripravljene zajahati kitare, 
bas in bobne ter pokazati 
Evropi, kako zadevi strežemo 
na obali. In zadevi, na naši 
obali, zelo dobro strežemo, ni kaj.

"1 Ko se je klubski oder izpraznil, pa se je 
koncertno dogajanje preselilo na klubsko 
teraso, kjer so ob pomoči svojega dj začeli 
nakladati, razpravljati, prepevati ter reševati 
svet in to vse v rimi portoroški hip hoperji 
S.element Kljub nekaterim tehničnim 
težavam so s koncertom odlično opravili in 
več kot dostojno končali ta maraton ušesa 
parajočih kitarskih rifov.

■ 'sa

Vsekakor uspešen dogodek, ki 
je v podizolsko dolino privabil 
ogromno število mladih, ne več 
tako mladih ter tudi starejših 
glasbenih navdušencev, jim 
postregel z dozo rock'n'rolla, 
med koncertnimi premori z 
odmerkom elektronskih ritmov 
na terasi, ki sta jih jahala 
odlična Di Mexico in B-Sbock 
ter neverjetnim kvazi brodetom, 
delo razposajene gastronomske 
ekipe Bro-Deatb.

In če se je komurkoli zdelo, da se je prehitro 
končalo, si je lahko doma vstavil v cd 
predvajalnik kompiladisko zgoščenko prej 
omenjenih skupin, ki jo je dobil v roke vsak 
obiskovalec. Dogodek vreden ponovitve.
Shoto oktober bo še naprej zelo živahen, saj je 
napovedanih koncertov še zelo veliko. Že 
naslednji pa je četrtkov nastop bostonskih 
kleparskih-eksperimentalnih rokerjev Neptune 
Koncert za tiste glasbeno bolj zahtevne. Ali pa 
za tiste, ki bi to še radi postali. (CH)

Četrtek Oti. 10. ob 21.00
NEPTUNE (USA)
indie noise
Vrača se ena od skupin, ki je' 
zaznamovala lanksoletno jesensko Shoto -• ' 
dogajanje. Neptune so na grobo rečeno 
alternativni indie noiserji, ki nam svoje £ 
na trenutke abstraktne in na trenutke 
zelo rockerske stvaritve predstavljajo na £ 
iz odpadnega železja doma narejenih 
inštrumentih. Skupina je nabita s 
fenomenalno energijo, ritem sekcija pa je 
že sama vredna ogleda in posluha.
(Prispevek: 800 sit)

Ponedeljek 10. 10. ob 21.30
HEARTBREAK ENGINES (GER)
Punk-a-billy
Punk je mrtev, Elvis kakorkoli in rock'n'roll je le še ostanek nekega 
preteklega časa! Ja? Res??? Če je to res, kako lahko potem mlada in 
ambiciozna skupina, kot so HEARTBREAK ENGINES očara maso zvesto 
raznoraznim glasbenim žanrom in ji pomaga znebiti se vseh starih pravil 
in predpisov? Ni pomembno, če govorimo o hardeore ali skate mulcu, 
skinheadu, pankerju, psihotu ali metalcu: vse, ki imajo radi okus zdrave in 
doma narejene glasbe bo okužil HEARTBREAK ENGINES virus. Po nekaj 
turnejah so se zaznamovali med evropsko publiko kot izjemna žurerska 
zasedba.

urv ujmi i maujrvu .lw4. ,

korak, da bi dosegla še najvišje zvezde 
punkVroll vesolja. Ta korak pa se kaj 
lahko zgodi ob izdaji novega albuma, 
"Love Murder Blues", ki je logično 
nadaljevanje zelo hvaljenega prvenca iz leta 
2003, s sprostitvijo njihove tipične energije 
in prave doze samostojnosti, privlačnosti in 
melodije.
Kdorkoli je zaljubljen v stare klasike, kot 
so The Misfits, Social Distortion, Demented 
Are Go in Danzig, toda mu ni nerodno 
uživati kakšne modernejše pop-punk-rock 
vplive skupin, kot so Blink 182, ATI ali 
Grcen Day, bo kar naenkrat dobil novi 
najljubši bend, HEARTBREAK ENGINES! 

____________________ (Prispevek: 800 sit)
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7. Srečanje novinarjev

V IZOLI SMO SREČALI TUDI NOVINARSKE RAČKE
Vsako leto znova, proti koncu septembra, se v Izoli zberemo 
slovenski novinarji, združeni v Društvo novinarjev športnikov, ki 
deluje pod okriljem mednarodne športne novinarske organizacije 
-SCIJ. Okrog 50 duš , zaposlenih v zelo različnih medijih- od 
televizije, radia, različnih časopisov in še kje..., si enkrat letno, 
za tri dni vzame čas in pozabi na svoj poklic, politiko, 
referendumske odločitve... Čisto preprosto - SMO.
V minulih letih so »kontinentalci« že dodobra spoznali Izolo, po 
dolgem in počez. Naučili so se tmakriti, jadrati, čistiti in vlagati 
slane filete, kuhati brodet, saditi, obrezovati in vlagati oljke. Najbolje 
pa zagotovo- balinati. Tudi letos je bilo podobno. Minuli konec tedna 
se je druženje začelo pred Srednjo Gostinsko in turistično šolo, kjer 
je ekipa Janez Čuček (TVS) in Matjaž Tanko (POP TV) skuhala 
tako imeniten brodet, da je navdušil celo šefa kuhinje Iztoka 
Butkoviča. Premagana Branko Maksimovič (Večer) in Urška 
Šprogar (Večer), sta bila zvesta sebi in pojedla skoraj vse, kar sta 
odločno premočno začinila. Ob zvokih Slavka Ivančiča, ki je k 
mikrofonu zvabil nekaj novo odkritih pevskih talentov, je bil to sicer 
nekoliko hladen, a v resnici človeško topel in prijazen večer. 
Nadaljeval se je v sobotnem jutru na balinišču v Arrigoniju, kjer 
nam Balinarski klub Izola vsako leto znova priskoči na pomoč. Tu 
se je med številnimi ekipami s težko izgovorljivimi imeni bila trda 
bitka, zmagali pa so lanski zmagovalci »236«, kar je seštevek 
njihovih let:Tanko, Časi, Ferjančič, Bonča (fotografija zgoraj). 
Popoldanske igre na plaži Simonov zaliv je ekipa smučarskega kluba 
Capris poimenovala »prilagojen športni program«, a je le-ta vseeno 
»rodil« nekaj zmagovalcev: v odbojki na mivki, poligonu in pikada 
Verajd, 'R afere
pokroviteljica je naša 
županja, je bila v 
znamenju njenega
rojstnega dne Nismo je 
vprašali, koliko let 
zaokrožuje, smo ji pa 
zapeli, glasno in bučno.
Ostane še nedelja, ko smo 
v oljčniku Danila 
Markočiča obrali kar 20 
kg oljk sorte Asolana tenera. Oljke smo prebrali in jih tudi vložili. 
Novembra bodo menda dobre.
Čeprav se napisano morda bere kot prosti spis osnovnošolke...., ki 
kronološko opisuje dogodke treh dni, to ni čisto tako. Je pa res, da 
je težko v nekaj stavkih zajeti občutke, ki vsako leto znova ob 
prijaznem druženju povežejo ljudi, ki se sicer težko srečajo. Da so 
novinarji, da radi pridejo v naše mesto, da od tu vselej odhajajo z 
dobrimi vtisi pa vsekakor ni nepomembno.

v H
v . ; • Vmm

Velik Hvala vsem, ki srečanje soomogočijo: Občina Izola, Srednja 
gostinska in turistična šola, Delamaris, Balinarski klub Izola, 
Hotel Delfin, Hoteli Simonov zaliv, Smučarski klub Capris, Sintesi 
Pen Koper. Še posebej pa se v imenu vseh novinarskih »račk«

zahvaljujem akdemski slikarki 
Ljerki Kovač iz Kopra, ki je 
na naše zelene majčke 
narisala zelo posebno 
ribo...takšno, ki živi v 
globokem morju (ne našem...), 
ima na glavi majhno lučko in 
v soju le-te bere časopis 
(morda Mandrač, kdo ve?) v 
katerem piše: »7.Račke na
morju- Izola 2005«. Na 
svidenje, do prihodnjega leta. 
Ali kot je v svojem zapisu o 
Izoli zapisal eden od kolegov: 
Najlepša pomlad je jeseni. 
(Nataša Benčič)

S HARFISTKO ANJO GABERC NA IRSKEM
Pokrajina in glasba, potovanja in srečevanja, razmišljanje in 
pogovor z ljudmi odprtih src so izoblikovali splošno znano irsko 
gostoljubnost. Irska glasba, tesno povezana s pradavno keltsko 
tradicijo, je kot običajno pravimo brezčasna, kar pa ne pomeni, 
da je obtičala nekje v času, saj neprestano doživlja nove 
priredbe. Še danes je denimo želu spoštovan Turlough 0'Carolan, 
slepi harfist iz 18. st.; prav tako violinist Michael Coleman ali 
orglar Joe Cooley, glasbenika iz 20. st., ki sta neposredno 
vplivala na današnjo generacijo glasbenikov.
Na Irskem pa v novejšem času z navdušenjem sprejemajo tudi druge 
glasbene zvrsti, posebno spoštljivo klasično glasbo. Poleg številnih 
tradicionalnih domačih festivalov je bil osrednji gllasbeni dogodek 
nedvomno 9.svetovni harfistični kongres v Dublinu (julij 200o), ki 
je v irsko prestolnico pritegnil najbolj znane in uveljavljene 
harfistične mojstre z vseh koncev sveta. Po priporočilih prof. Rude 
Kosi in prof. Tomaža Lorenza je slovenske barve na tem 
prestižnem kongresu (sekcija: Focus on Vouth) zastopala izolska 
harfistka Anja Gaberc, sicer študentka ljubljanske Akademije za 
glasbo v razredu slovite slovenske harfistke Rude Kosi.
Mlada slovenska glasbenica, ki je poleg rednega glasbenega 
izobraževanja obiskovala tudi tečaje vrhunske italijanske harfistke
Patrizie Tassini in v minulih letih nastopila na več kot 40-tih
samostojnih koncertom širom Slovenije in v tujini (Srbija, Italija, 
Nemčija), je po uspešnem nastopu v Dublinu prejela povabilo za
solistični koncert vCorku - letošnji kulturni prestolnici Evrope To 
veliko priznanje jo je uvrstilo v elito izbranih dvajsetih mladih 
evropskih virtuozov (edino harfistko), pred katerimi je obetavna 
kariera profesionalnih glasbenikov.
Anja Gaberc je svojo glasbeno nadarjenost in tehnično dovršenost
muziciranja na harfi potrdila z blestečim koncertom tudi v Corku. 
Njeno mojstrsko, navdahnjeno in tenkočutno muziciranje je poleg 
vzhičenega občinstva očaralo tudi ravnatelja tamkajšnje Glasbene šole 
dr. Geoffreya Spratta, ki se je po koncertu v imenu organizatorja 
zahvalil za posredovanje slovenski ambasadi, mladi izolski harfistki 
pa za nepozaben nastop.

V spomin
Dejan Marič

Dejan se je rodil v Kopru pred komaj tridesetimi leti, 
svoje prve korake pa je naredil v Izoli. Tukaj je 
odprl prvo stran knjige svojega življenja, kjer je 
spoznal, da smo ljudje le drobna bitja v neskončnosti 
vesolja
Ustavilo se je srce, ki je zadnja leta vse preveč 
trpelo in če nam je ob tej bolečini lahko kaj v 
tolažbo je to, da bolečine zanj ni več. Prenehalo je 
trpljenje in v soboto, 1. oktobra je Dejan legel k 
večnemu počitku.
Dejan je bil dober in vzoren mladenič, dober sin, 
iskren prijatelj, prijazen in spoštljiv do starejših. 
Razvade, ki danes tako rade spodjedajo mlada 

življenja so mu bile tuje. Vse preveč pa je ostalo neizsanjanih sanj in načrtov, ki jih 
ne bo mogel uresničiti.
Smrt je kruto pretrgala vse niti, ki so vodile v prihodnost, ustavil seje korak, ki nikoli ne 
bo stopil na še neprchojeno pot.
Za Dejanom bo ostala neizmerna praznina in žgoča bolečina. Pogrešali ga bomo! (E.Cah)
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Korte

ZA STAREIŠE, BOLNE. INVALIDNE IN VSO SKUPNOST
V kortežanski cerkvi so na rožnovensko nedeljo, Z.oktobra župnijska 
Karitas in župnijski pastoralni svet pripravili srečanje za starejše, bolne 
in invalidne svojce in bližnje. Ob tej priložnosti je župnik, g. Vasjan 
Kecojevič obhajal sveto mašo in podelil zakrament bolniškega 
maziljenja. Sveta maša je bila, kot so že po običaju vsa bogoslužja v 
Kortah, opremljena z veliko petja, za kar skrbi že skoraj 50 let 
tukajšnji mešani pevski zbor.
Prisotni so bili tudi povabljeni h krajšemu priložnostnemu kulturnemu 
programu, ki so ga izvedli veroučenci: na flavtico je Beethovnovo Odo 
radosti zaigrala Martina; Barbara in Dominik sta zapela ljudsko Izidor 
ovčice pasel, Nadja, Ana in Valentina pa so že kar imenitno odigrale 
dve sliki ljudske igre Nade Morato »Ne več tako«. Igra se dogaja v 
Kortah med leti 1934 in 1955, poudarek je na začetku boja proti 
fašizmu in na obletnicah osvoboditve ter eksodusa. Program je s 
Premrlovo Do Marije zaključila pevska skupina najbolj vdanih odličnih 
pevcev otroškega zbora Alabare. Tudi ta pesem ni bila izbrana le 
naključno, razlogi so bili najmanj trije: pesem se je lepo navezala na 
sliko omenjene ljudske igre »Marija, pomagaj nam ti«; letos mineva 40 
let od smrti skladatelja in duhovnika Stanka Premrla (njegova je tudi 
uglasbitev slovenske himne, Prešernove Zdravljice); končno pa v župniji 
letos beležimo tudi 70 let, kar so v Korte pripeljali kip Marije 
Pomočnice Kristjanov.
Ta dogodek bodo župljani še posebej obeležili s procesijo na dan 
župnijskega opasila tretjo nedeljo v oktobru. Ob koncu so marljive 
gospodinje ponudile še nekaj sladkarij iz svojih domačih »slaščičarn«, 
da so se udeleženci še malo pomudili in pokramljali. Vse to za 
bogatejše duhovno življenje vseh, bi lahko rekli.
Tovrstna srečanja v zadnjih letih pripravijo na prvo nedeljo v oktobru, 
kar se tudi primemo vklaplja v okvir mednarodnega dneva starosti, ki 
se obeležuje 1. oktobra. (Darinka Jug)

RAZVEDRILO TUDI ZA BOLNIKE

Slika pevcev Vala morja je z domskega dvorišča, kjer je bilo 23. sept. 
2005 organizirano srečanje stanovalcev s svojci, prijatelji in sosedi. 
Piknik je obogatil lepo pripravljen kulturni program, kjer so sodelovali 
domski pevci, gledališka skupina iz Dekanov, ansambel duo Black Jack 
in posebnost srečanja, operni pevec- tenorist g. Ratko Legan, ki je pred 
kratkim prišel v izolski dom.
Ratko Legan je v mladih letih krajši čas prepeval v ljubljanski in 
mariborski Operi, nato nadaljeval s solo in zborovskim petjem na 
Dunaju in v drugih mestih Avstrije in Nemčije, kjer se je ob delu 
izpopolnjeval v petju. Vse do upokojitve je kot član Operne hiše v 
Frankfurtu gostoval v Španiji, na Danskem, Nizozemskem, v Belgiji in 
Italiji. Tokrat nam je zapel poznano »O sole mio » in navdušil vse 
udeležence domskega srečanja.
Na pikniku so stanovalci lahko zaplesali tudi s svojimi svojci, prijatelji 
in z delavci Doma ob glasbi ansambla ter se pogostili ob dobro pečenih 
dobrotah.

V sredo, 28. septembra je pevska skupina » Val morja in Marinaio 
bend » iz Doma upokojencev Izola na posebno povabilo Društva 
bolnikov z multiplo sklerozo iz Ljubljane obiskala njihov počitniški 
dom v Ankaranu. Trenutno je tukaj na oddihu in rehabilitaciji 30 
bolnikov iz različnih krajev Slovenije, ki so zboleli za to boleznijo.
Pevci izolske domske skupine so jim pripravili krajši kulturni program 
in jim za razvedrilo odpeli nekaj svojih pesmi. Srečanje je bilo za 
marsikaterega udeleženca in svojca ganljivo, saj so jim domski pevci- 
stanovalci prinesli trenutek veselja, ki ga tudi sami najdejo v pesmi in 
prepevanju. Spremljali so jih tudi nekateri delavci Doma upokojencev 
Izola, ki se hkrati zahvaljujejo tudi Domu dva topola in Društvu za 
cerebralno paralizo, ker so jim priskočili na pomoč s kombijem in 
poskrbeli za prevoz tudi tistih pevcev- stanovalcev , ki so na 
invalidskem vozičku. Pozdravil pa jih je tudi direktor Doma.
Ker bolniki z multiplo sklerozo dopustujejo v dveh skupinah, bodo 
srečanje ponovili tudi 11. oktobra, ko jim bodo domski pevci ponovno 
zapeli nekaj svojih najlepših pesmi.

■SS S 31 d mio!
VZGOJITE IN ŠOLAJTE SVOJEGA PSA

V
ŠPORTNO KINOLOŠKEM KLUBU BELVEDER 

VABLJENI VSI PSI OD 2. MESECA DALJE. OB INDIVIDUALNEM 
DELU BODO VAŠI KUŽKI POSTALIVODLJIVI IN POSLUŠNI

INFORMACIJE: VOJTEH NA GSM:

UČNA URA PRVOŠOLCEV V PROMETU
Pred dnevi je vodja 
policijskega okoliša izolske 
policijske postaje, Damjan 
Sever, v sodelovanju s 
predsednikom Sveta za 
preventivo in vzgojo v 
cestnem prometu občine Izola,
Alminom Huremovičem,
popeljal prvošolce izolskih 
osnovnih šol na praktično 
spoznavanje prometa in 
obnašanja v prometu.
Z otroki so se med učno uro 
pogovorili tudi o pravilih 
parkiranja v prometu. Otroci so družno ugotovili, da na pločnikih in 
prehodih za pešce parkiranje ni dovoljeno. Občinska inšpekcija, ki je 
tudi sodelovala pri učni uri v prometu, je poskrbela za dva voznika, ki 
sta nepravilno parkirala na pločniku.
V dokaz, kako pomembno je bilti opažen v prometu so si prvošolci in 
njihove učiteljice nadeli svetleče brezrokavnike in vozniki so jih tako 
opazili že od daleč. Na cestah so prvošolci še spoznali pravilno 
prečkanje ceste, prometno signalizacijo in se pogovorili o vami vožnji s 
kolesi in osebnimi avtomobili.
Tudi raziskovalci so bili, saj so skupaj s policistom preštevali uporabo 
varnostnih pasov. Policist je štel tiste, ki niso bili privezani, otroci pa 
tiste, ki so bili pripeti z varnostnim pasom. Na srečo so pri vseh treh 
osnovnih šolah zmagali prvošolci, ki so prej našteli pet »pridnih« 
voznikov in potnikov, ki so uporabljali varnostne pasove.
Viktor ZINREIH, komandir PP Izola

14



KRIMINALNE
IZGUBIL SE JE
Iz doma upokojencev v Izoli so policiste obvestili, da pogrešajo 
njihovega varovanca, ki težje hodi. Policisti so pregledali staro mesto 
jedro, vendar ga niso izsledili. V jutranjih urah. ga je našel varnostnik 
in o tem obvestil policiste, ki so ga odpeljali nazaj v dom upokojencev.
ZA SMETI JE ŠLO
Izolske policiste so obvestili, da se v Dobravi pretepata dve osebi. 
Policisti so ugotovili, da je bilo jabolko spora med bratoma kanta za 
smeti. Med medsebojnim obračunavanju si je eden pomagal tudi z 
berglo. Za svoja dejanja se bosta zagovaijala pred pristojnim organom.
PONAVLJAL JE VRTEC
Neznani storilec se je odločil, da bo ponovno obiskal vrtec. Namesto 
obujanja spominov pa je raje vzgojiteljici ukradel nahrbtnik z vsem kar 
je bilo v njem. Neznanega nostalgika bodo seveda ovadili.:
DOBRA LETINA
Z OKC-ja je prišlo obvestilo, da na industrijski cesti v jarku leži 
neznani moški. Policisti so na kraju našli strička, ki se je vračal z 
trgatve. Očitno je bila letina zelo dobra, saj ga je gravitacija očitno 
premagala. Prijazni policisti so mu pomagali iz jarka in ga zapeljali 
domov.
SAM SE JE NAŠEL
Spet je prišel klic iz Doma za upokojence z obvestilom, da pogrešajo še 
enega varovanca, vendar je bil ta očtno prehiter, da bi ga uspeli izslediti. 
Oglasil seje naslednjega dne in povedal, daje odšel na obisk k bratu.
POLNA LUNA
Iz Izolskega lokala so sporočili, da je k njim prišla starejša ženska, ki je 
delovala nekam zmedeno. Policisti so ugotovili, da v Domu upokojencev 
vlada močna luna, kajti tudi ta gospa je njihova varovanka, Tudi njo so 
policisti odpeljali nazaj.
KAMERA OTOK
Neznani amaterski režiser je občanu sunil videokamero, s katero bo 
nastal novi filmski hit. Zoper neznanega ljubitelja gibljivih slik sledi 
kazenska ovadba.
BIVŠI JE RAZGRAJAL
Iz starega mestnega jedra nas je pokllicala občanka, ter naznanila, da je 
v njeno stanovanje prišel bivši partner, ter tam razgrajal. Zoper strašnega 
romantika bo napisan obdolžilni predlog.
ELEKTRIKO IMA
Neznani storilec se je oglasil v Baredih, kjer je iz pomožnega objekta 
odnesel prenosni agregat znamke Tomos. Policisti bodo zoper njega 
napisaii poročilo na Okrožno državno tožilstvo.
DOBER BIZNIS
Dva neznanca sta prišla do občana z mamljivo kupčijo. Ponudila sta mu 
usnjeno jakno za 500 EUR. Ker občan ni imel pri sebi toliko denarja, 
so skupaj odšli do banke, kjer jim je dal 400EUR, za 100 EUR pa so 
se dogovorili za naslednji teden. Občanova žena je posumila; v kvaliteto 
in pristnost jakne, zato so stvar prijavili na policiji.
PODMEREK?
V eni od izolskih restavracij je prišlo do konflikta med natakarjem in 
gostom zaradi cene postrežene jedi. Gost se namreč ni strinjal s težo 
ribe, ki jo je naročil. Napoteni so bili na zasebno tožbo.
TUDI RECEPTI SO FALŠ
Uslužbenci bolnice Izola so posumili, da pri njih krožijo ponarejeni 
recepti. O zadevi so seznanili policiste, ki bodo stvar raziskali.;
KOKOŠI MU PAŠEJO
Iz OŠ Livade so policiste obvestili, da se v okolici šole potika pes, ki 
naj bi zadavil nekaj kokoši. Policisti so ugotovili, da so na kraju vidni 
ostanki štirih kokoši, ostale, pa naj bi se razbežale. Ko bo ugotovljen 
kosmat mesojedec in njegov lastnik bo sledil ukrep.
IZPUHTELO JE
Iz Jahtnega centra v Izoli so policiste obvestili, da je z ene izmed bark, 
ki je bila na popravilu, zmanjkala oprema v vrednosti 4.000 EUR. Zoper 
neznanega pomorščaka bo spisana kazenska ovadba..
AVTOBUSA SE BOJMO
Neprevidni voznik avtobusa je povzročil prometno nesrečo na Pittonijevi 
ulici v Izoli, ter odpeljal naprej v smeri Portoroža, kjer pa so ga ustavili 
policisti. Neprevidni voznik avtobusa se bo srečal s previdnim sodnikom.

KATRA JE GORELA
Nekaj pred poldnevom so gasilci in policisti odhiteli na cesto proti 
Kortam. Tam je 29-letni Pirančan, zaradi neprilagojene hitrosti 
zapeljal s ceste in vozilo k sreči še pravočasno zapustil. Vozilo R-4 
je kmalu zatem zagorelo in so ga pogasili gasilci. Voznik se bo 
srečal s sodnikom tudi, zaradi vožnje pod vplivom alkohola, saj je 
napihal 0.34 mg/l alkohola.
V GOSTILNO JE HOTEL
Izolski policisti so 20 minut čez polnoč obravnavali manjšo prometno 
nesrečo v Smrekarjevi ulici, katere povzročitelj je s kraja pobegnil a 
ne za dolgo. Do nesreče je prišlo, ko je 27 letni Izolan z 
avtomobilom pri vzvratni vožnjo trčil v vhodna vrata gostinskega 
lokala. Pobeglo vozilo je policijska patrulja 5 minut kasneje ustavila 
v Jagodju. Neprevidni vzvratni vožnji je kot kaže botroval tudi 
alkohol, saj so pri preizkusu vozniku namerili 0,89 miligrama 
alkohola v litru izdihanega zraka. Sledi obdolžilni predlog, sodnik pa 
bo vozniku odmeril zasluženo kazen.

MALI IZOLSKI OGLASI
ŠTUDENTSKE SOBE 
Stanovanja, poslovni prostori
- V centru Izole, prodam 3 sobno stanovanje (65m2) v 3. nad. meščanske hiše. Klima, KTV, telefon, 

priključek za mestni plin, delno opremljeno, pogled na marino... Cena 26.000.000,00 SIT oz. po dogovoru. 
Telefon: 040 264-195, Robi.

-Oddamo študentske sobe in apartmaje v Izoli (tel. 041 - 392175) in v Kopru (tel. 041 - 734622)
- Oddam štirisobno stanovanje v Jagodju in sicer 4 študentom. Tel. 031 439-738.
-Oddamo enosobno stanovanje s 3 ležišči v Jagodju. Priročna lokacija, centralno ogrevanje,

parkirno mesto in vrt. Primerno za študente. Stanovanjc je na razpolago do meseca junija 2005.
Cena: 250 Eurov + stroški. Tel: 041 345 912

- V centru Izole oddam študentom v najem 2 sobi Tel.: 041 653 093
- Oddajamo manjše stanovanje enosobno v Izoli-Jagodje. Zaželjeni nekadilci, tel: 05 614 72 24 
-Najamem garažo v Izoli.Tel. 040 208097 Gregor ali 040 269916 Katjuša
- Zamenjam parcelo v Luciji za stanovanje v IzolLOstalo po dogovoru, tel 05 641 3554
Motorna vozila
- Novo, nerabljeno GORSKO KOLO - prodam. Tel: 041 908 046
- Prodam kolo s pomožnim motorjem,!. 2002, solex S 3800, vožen 2 sezoni tel 031 201908
- Prodam skuter Honda 50 X8RF, aluminijasti okvir, letnik 2000, prevoženih 8000 km, 

izvrstno ohranjen kot nov te.: 040 752 708
- Prodam malo rabljen gliser Elan 420 z motorjem Johnson 25 km in prikolico. Cena 
po dogovoru. Info 031 285 278
Delo
- Inštruiram ITALIJANŠČINO in ANGLEŠČINO za osnovno in srednjo šolo. 
Mob 031 639 099 (info. med 10.00 in 20.00 uro ) Maruška
- Iščem frizerko z večletnimi izkušnjami za delo v frizerskem salonu 
v Izoli tel: 041 807 279
- Sem upokojena negovalka starejših oseb z opravljenim izobraževanjem za 
programe negovanja starejših. Imam lastni prevoz in sem pripravljena vsaj 
dvakrat tedensko (ali drugače po dogovoru) pomagati starejšim, ki potrebujejo 
takšno nego. Tel.: 641 88 10 ali 040 527 105
- Bife Sonček v Ljubljanski ulici iščenatakarico.Tel.:040 888-515 
-Gostilna Istra v središču Izole iščenatakarico. Tel.:041 345605
- Iščem kakršnokoli delo na domu (gospodinsko, varstvo,...), info 031 862 579
- Takojzaposlimo delavko v avtopralnici (Izola) in v čistilnem servisu tel. 041 951 035
- Inštruiram angleški in italijanski jezik za vse stopnje in pomagam osnovnošolcem pri 
učenju vseh predmetov, pridem tudi na dom tel 031 815 626
Razno
- Kupim agregat električni, z okvaro na pogonskem motorju tel: 041 608 765
- Prodamo zelo dobro ohranjeno kuhinjo s štedilnikom (plin, elektrika), napo, dvojnim 

netjavečim koritom za 120.000 sit ali po dogovoru. Tel: 041 67 67 02
- Oddamo raztegljiv dvosed Tel. 070 405 006
- Prodam nov, bencinski agregat (5 KW), tel: 041 624 321
- Prodam domače olivno olje /201/ cena 2000 sit./l, tel; 040 615 085

l.nlannv
Naslov: Veliki trg 1,6310 Izola, tel. 05/ 640 00 10, fax. 05/ 640 00 15 
glavni in odg. urednik: Drago Mislej, tehnični urednik: Davorin Marc e-mail: 
sektor.tehnika@ mandrac.com Tednik izhaja v nakladi 2000 izvodov, cena 230 SIT. Založnik 
elektronski prelom: GRAFFIT LINE d.o.o., Izola; tel.05/ 640 0010
elektr.naslov: http://www.mandrac.com; e-mail: urednistvo@mandrac.com
TRR: 10100 - 0029046354 / Tisk: BIROGRAFIKA BORI, Izola 
Vpisano v razvid medijev Ministrstva za kulturo RS, pod zaporedno številko 522.
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Poslovalnica Izola 
Trg Republike 3, Izola 
Tel.: 663 06 00

ljubljanska banka
Nova Ljubljanska banka d.d., Ljubljana

Člani društva za kulturo, šport in razvoj vasi Cetore so v nedeljo odšli 
na letni izlet. V letošnjem letu so sodelovali na vseh prireditvah v občini 
in tudi izven je. Sodelovali so pri pripravi istrske poroke v solinah, 
sekcija žena je poskrbela za predstavitev v Slovenj Gradcu, skupina 
Tramontana pa je poskrbela za njihovo himno "Cetoranska", tako da jo je 
ponesla na tekmovanje narečne popevke. "Cetoransko" je napisal njihov 
sovaščan Stanko in zato so na nagrado še posebej ponosni.
Po uspešnem delovnem letu in dobri promociji društva in vasi so se pred 
dnevi odločili in se društveno udeležili izleta na Plitvička jezera. Tam je 
tudi nastala pričujoča fotografija. (Aleksandra Petaroš)

MOTOHOVKOT'V-

SPREJEMAMO
KEZERSACOE
ZA v
križarjem;

VINO BO SPET FINO
Dež jo je dobro zagodel 
vinogradnikom, posebej tistim, ki 
imajo predvsem črno grozdje, ki so 
se ga lotili šele konec prejšnjega 
tedna, potem ko je nekajdnevno 
sonce spet vrnilo sladkor v grozdne 
jagode. A narava je narava, po dežju 
vedno pride sonce in tudi tokrat bo 
tako. Vremenarji našim krajem zdaj 
napovedujejo nekaj dni
spremenljivega vremena in spet bodo 
oživeli vinogradi, tako kot ob koncu 
prejšnjega tedna, ko je nastala ta 
fotografija. Grozdi, ki so zrasli v 
Pivolski dolini so lepi, veliki in 
zdravi, kletarji pa pravijo, da bo 
vino tudi letos več kot dobro.

NIČ VEČ SKRBI, NA DOM VAM PRIPELJEMO MI!

dostava pizz in ostale hrane na dom 041/ 650 333 rezervacija miz oji/ 675953


